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1 Serviciul devreme de la răsăritul soarelui, când fratele Neville ne-a 

vorbit un mesaj foarte remarcabil despre---despre serviciul de paște. 
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2 Și acum eu știu că este îngrozitor să trebuiască să stați în picioare, 

a noastră---capacitatea noastră de locuri aici este foarte mică. Și doar    

m-au întrebat dacă ei puteau deschide aici în spate și să se pună oamenii 

în baptister. Am spus:„ Acela este un loc bun pentru ei.” Acela era un loc 

foarte bun pentru ei. Ei, astfel ei vor trage draperiile în câteva minute și 

probabil, mă gândesc că ei doar vor sta în jur în cerc. Eu nu știu dacă ei 

vor sau nu, văd că este plin de apă, astfel ei vor trebui să stea destul de 

aproape pe margine. Dar eu văd că ei pregătesc o parte din el acum, 

astfel că probabil îl vor deschide în câteva minute. 
3 Acum, paștele este o zi măreață pentru noi toți, noi doar iubim 

paștele atât de mult! Și acum noi vom încerca să nu vă ținem prea mult 

timp din cauza condițiilor. 
4 Dar mie doar mi-ar place să fac un anunț sau două și acela este că 

serviciile noastre---noastre încep duminica viitoare, acum, pentru voi 

oamenii din afara orașului. Ele încep la Bloomington, Illinois, acolo pe 

terenul Colegiului Metodist. Și ele vor continua de duminică până 

duminică. Și apoi va fi un---un mic dejun al slujitorilor. Și apoi eu trebuie 

să vorbesc la corpul studențesc, la colegiu, într-o dimineață și va fi un mic 

dejun acolo, înțeleg eu. 
5 Și apoi săptămâna viitoare, după aceea, aceea este din douăzeci 

și trei până---ultima duminică sau ce este aceea? (Fratele Neville spune: „Este 

un bilet pe ea, chiar acolo, frate.”) O, da. Păi, s-a anunțat deja atunci, ei știu 

despre asta. („Eu am anunțat asta.”) Da, domnule, aceea este în regulă, bine. 

Chicago, acum, este o...astfel eu înțeleg că ultima seară, ei nu pot obține 

auditoriul Lane Tech, astfel va fi la un auditoriu doar cam la 10 minute cu 

mașina de la Lane Tech. Acolo va fi un alt auditoriu, așa cum înțeleg eu. 

Desigur, ei probabil vor avea ceva indicatoare care vă direcționează 

spre... unde va fi adunarea. 

Apoi noi mergem în Columbia Britanică. Și apoi, asta va fi din 1 

iulie până în patru, în Miami, Florida. 
6 Astfel, apoi este întrebare despre o mare adunare de cort, dacă 

aceea vine, eu vreau cu adevărat să fiu acolo la...voi toți care puteți, în 

Washington, DC, în capitală, pentru o---o adunare. Este prima mea 

adunare în cort, știți, unde Domnul mi-a promis că El mă va întâlni în acel 

loc mic în adunare. Și aceea este ce plănuiesc ei acum; ei ne-au sunat și 

ne-au spus, oamenii de afaceri acolo. Că ei fie vor obține Sala Convenției, 

unde am vorbit noi sau vor ridica un cort mare. Și imediat ce el a spus 

„cort mare,” într-un fel m-a atins oarecum ceva, poate aceea este unde va 
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fi locul de adunare în casa capitoliului. Astfel aceea este foarte, foarte 

bine. Astfel noi vom vedea în legătură cu asta și apoi vă anunțăm un pic 

mai târziu, așa cum Duhul Sfânt conduce în acel fel. 
7 Acum, eu cred că ei au niște bebeluși aici, care vin dinafara 

orașului. Pe care ei i-au vrut dedicați Domnului. Acum, aceasta, mulți 

oameni îi stropesc și așa mai departe. Și aceea este perfect în regulă, nu 

am nimic împotriva aceleia. Oricum, stropirea nu este Scripturală, pentru 

bebeluș sau adult, înțelegeți. Stropirea este doar o---o---o---o formă 

ecleziastică ce a fost adoptată, mai întâi de biserica catolică și apoi 

transmisă la protestantism. Dar nu există nicio Scriptură pentru nicio 

stropire a unui adult sau bebeluș. Și fiindcă nouă ne place să stăm chiar 

cu Scriptura, doar atât de aproape cât putem, în Biblie ei au adus copilașii 

la Domnul nostru și El i-a ridicat, i-a luat în brațele Lui și i-a binecuvântat 

și a spus: „Lăsați copilașii să vină la Mine.” Acum, aceea este ceea ce noi 

încercăm să facem, urmând poruncile Domnului în acel fel. Și noi luăm 

bătrânii bisericii și stăm în jur și dedicăm copiii Domnului. 
8 Dacă pianista noastră va cânta cântarea noastră „Aduceți-i 

Înăuntru”. În ordine. Și acele mame care au micuți, să vină, să stea în 

față. Fratele Neville și unii din bătrâni să stea cu mine aici, dacă ei vor și 

noi vom dedica acești copii Domnului. 

Aduceți-i înăuntru, aduceți-i înăuntru, 

Aduceți-i înăuntru din câmpurile păcatului; 

Aduceți-i înăuntru, aduceți-i înăuntru, 

Aduceți-i pe micuți la Isus. 
9 Acum, aceasta este doar o formă, a mamelor dedicând pe micuții 

lor Domnului. Și în această dimineață de paște, ce timp minunat pentru 

botez sau dedicare, acest timp devreme și timpul învierii. Să cântăm asta 

din nou în timp ce restul încep. 

Aduceți-i înăuntru, aduceți-i înăuntru, 

Aduceți-i înăuntru din câmpurile păcatului; 

Aduceți-i înăuntru, aduceți-i înăuntru, 

Aduceți-i pe micuți la Isus. 

10 Acum prieteni, eu știu că ei, fiecare, este cel mai frumos bebeluș 

din lume. Știu asta. Eu știu mai bine decât să spun orice altceva despre 

aceea. Așa este! Și acesta este felul în care voi ar trebui să simțiți. 
11 Ei sunt mici comori pe care Dumnezeu vi i-a dat cu 

responsabilitatea de a-i crește. Și eu întotdeauna am spus și am avut 
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acest fel de-a spune mamelor. Noi știm scrise cele patru Evanghelii: 

Matei, Marcu, Luca și Ioan. Dar este o a cincea Evanghelie nescrisă, 

aceea este mama. Ea ajunge la ei înainte ca învățătura lui Matei, Marcu, 

Luca și Ioan să ajungă la ei. Așadar responsabilitatea este pusă peste voi, 

mame și pe voi tați, să creșteți acești copii către...pentru Împărăția lui 

Dumnezeu. Și eu sunt sigur că aceea este dorința inimii voastre. 
12 Noi îi ridicăm către Dumnezeu, în rugăciune și dedicăm copilașii 

voștri lui Cristos. Bătrânii și cu mine vom veni în față și voi doar dați-ne 

numele. Și acum eu știu că soția mea este într-un anumit fel invidioasă pe 

mine în această muncă din cauză că... 
13 Lisa Ann Mitchell. O! Lisa Ann Mitchell, o comoară pentru brațele 

oricui. Să ne aplecăm capetele. 
14 Tată ceresc, ca slujitori ai Tăi, noi o ridicăm pe această micuță Lisa 

Ann Mitchell către Tine, în Numele Domnului Isus. O dedicăm și 

pretindem viața ei pentru Împărăția lui Dumnezeu. Fie ca ea să trăiască și 

să crească și să fie o persoană minunată pentru Împărăția lui Dumnezeu. 

Noi facem aceasta pentru că, am fost împuterniciți de către Domnul 

nostru. În Numele lui Isus Cristos ne rugăm. Amin. Dumnezeu să vă 

binecuvânteze. 
15 H.A., E.J Junior. E.J. Junior, în timp ce el trage un pui de somn. 

Deci să ne aplecăm capetele. 
16 Tatăl nostru ceresc, noi ridicăm spre Tine acest ins mititel; ne 

rugăm că dacă Isus întârzie, Tu să faci din el un mare slujitor a lui 

Dumnezeu. Mama ți-L dă Ție. Și---și noi îl prezentăm în Numele Domnului 

Isus ca Tu să-l binecuvântezi pe el și casa din care vine. Fie ca el să fie 

crescut pentru gloria lui Dumnezeu așa cum noi îl dedicăm lui Isus 

Cristos. Amin. Dumnezeu să te binecuvânteze pe tine, soră și pe micuțul 

tău. Sunt oarecum atent cu această slujbă din cauză că mi-e frică 

întotdeauna că voi vătăma pe acești inși mici. 
17 Eu voi lăsa, astfel tu poți să-l iei...Aceasta este o mică fetiță. 

Numele? Debora Myers. Micuța Debora Myers, ea are ochi strălucitori în 

această dimineață. Să ne aplecăm capetele. 
18 Tată ceresc, noi Ți-o aducem pe micuța Debora Myers, noi cerem 

binecuvântările Tale peste copil. Așa cum o dedicăm Domnului, așa cum 

tatăl și mama acum o prezintă, așa cum în amintirea Domnului nostru Isus 

care a binecuvântat pe cei mici, a spus: „Lăsați-i să vină la Mine,” noi Ți-o 

dăm pe micuța Debora pentru o viață de slujire, în Numele lui Isus Cristos. 

Amin. 
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19 Acum, care dintre acești inși mici? În regulă, domnule. Acum 

această tânără, Sara Rut, micuța Sara Rut Wheeler. Dulce. 
20 Tatăl nostru ceresc, noi Îți aducem acest copilaș iubit care ne-a 

fost dat în mâini pentru dedicare. Și noi stăm cu capetele și inimile 

aplecate, să-Ți mulțumim pentru ea și ne rugăm ca Tu să binecuvântezi 

viața ei pentru o viață în serviciul Tău. Noi Ți-o dăm în Numele lui Isus 

Cristos. Amin. 

Dumnezeu să te binecuvânteze S-a terminat totul acum. Ea s-a 

uitat înapoi ca și cum mi-ar spune: „Ce mai urmează?” În ordine. 
21 Iată o fetiță dulce. Acum care este numele tău? Mica Ungren. Ce 

ființă dulce este aceasta. Ce mai faci? Ea este foarte suspicioasă, vrea să 

știe ce se întâmplă aici sus. Să ne aplecăm capetele. 
22 Tatăl nostru ceresc, noi Îți dăm acest copilaș scump în această 

dimineață de paște, aducându-i pe cei mici la Tine. Noi o dedicăm 

Domnului Isus pentru o viață de slujire. Acordă, Doamne, ca ea să 

trăiască mult timp până la venirea Domnului, dacă este posibil. Și fă-o pe 

ea o slujitoare pentru Tine, așa cum noi o dedicăm la ea... pe ea ție, în 

Numele lui Isus Cristos. Amin. 
23 Care este numele lui? O, Melinda, micuța Melinda Ungren. Ei---ei 

vor să te vadă în afară în acest fel, Melinda. Tu---tu ești frumoasă. Vai! Să 

ne aplecăm capetele. 
24 Tată Dumnezeule, noi Îți dăm această micuță domniță, în Numele 

Domnului Isus. Ți-o dedicăm Ție, viața ei, pentru o viață de slujire pentru 

Tine. Doamne, ne rugăm ca Tu s-o cruți și s-o faci una din slujitoarele Tale 

să te slujească pe tine și să facă ceea ce ea a fost născută să facă. Noi 

Ți-o dăm Ție, prin dedicare, în Numele lui Isus Cristos. Amin. 
25 Toate aceste fetițe frumoase! Să vedem acum...Aceasta, o, de-aici, 

aceasta este ea. Ce mai faci? Cum ești în această dimineață? Cum se 

numește ea, acum? Jane...Jamie Lynn Daulton. 
26 Tatăl nostru ceresc, Îți aducem această fetiță dulce și ne rugăm ca 

Tu s-o binecuvântezi. Și noi cerem, Doamne, ca Tu să binecuvântezi 

căminele acestor copii. Fie ca ei să fie crescuți în învățătura lui Dumnezeu 

pentru o viață de slujire pentru Tine. Noi îți dăm ție această micuță 

scumpă așa cum o dedicăm lui Dumnezeu, în Numele lui Isus Cristos, Fiul 

lui Dumnezeu. Amin. Bebelușul vostru este dulce. 
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27 Ce mai faci? Ei bine, acum, tu aproape poți să mă ții tu pe mine, 

nu-i așa? Cum o cheamă? Teresa Cabert. Privește aici, Teresa. Nu este 

ea ființă drăguță? Toți aceștia sunt așa drăguți bebeluși mici. 
28 Tatăl nostru ceresc, noi Îți dăm această scumpă fetiță, pe care cei 

iubiți ai ei ne-au prezentat-o. Așa cum noi ținem acest copil către Tine, noi 

o dăm pe ea pentru o viață de slujire lui Dumnezeu. Noi o dedicăm pe ea 

pentru serviciul lui Dumnezeu, în Numele lui Isus Cristos, Fiul lui 

Dumnezeu. Amin. 
29 Dumnezeu să te binecuvânteze, soră și să-l binecuvânteze pe 

micuțul tău în timp ce noi ne rugăm. Ochișori albaștri și apoi ochi căprui. 

Cum se numește? Cynthia, micuța Cynthia. Privește aici, Cynthia. Acei 

ochișori frumoși. 
30 Tatăl nostru ceresc, noi Îți dăm Ție această fetiță în această 

dimineață. Las-o să trăiască multă vreme și las-o să fie slujitoarea Ta. Cei 

dragi au pus-o în brațele mele pentru dedicare, eu o aduc înaintea 

bătrânilor și au pus-o înaintea lui Dumnezeu și o dedic în serviciul lui 

Dumnezeu. În Numele lui Isus Cristos, Fiul lui Dumnezeu. Amin. 
31 Acum, acesta este oarecum unul micuț, de asemenea. Acum, 

Meda, tu s-ar cuveni să fii aici sus să-l ții pe acesta. Eu întotdeauna mă 

tem că îi voi vătăma. James, James Bliss. El este un ins mic, puternic cu 

arătare înțeleaptă, nu-i așa? Așa este. 
32 Tatăl nostru ceresc, noi Îți dăm pe micul James. Fie ca el să fie ca 

acela de la care vine numele lui, James din Biblie, fără îndoială, care a 

arătat înțelepciune în planul slujirii Domnului. Eu mă rog ca tu să-l 

binecuvântezi și pentru o viață de slujire pentru Tine. Binecuvântează 

casa din care vine el și fie ca să fie crescut în frica lui Dumnezeu așa cum 

noi îl dedicăm în serviciul lui Dumnezeu. În Numele lui Isus Cristos, Fiul lui 

Dumnezeu. Amin. 
33 Eu desigur iubesc...Care este numele acestei fetițe? Vino sus aici, 

scumpo. O? Tammy Brown. Lasă...O, mica Tammy Brown. Mama ei și 

tatăl ei au fost botezați în această dimineață. O altă fetiță drăguță. Să ne 

aplecăm capetele. 
34 Tată, noi Îți aducem acest copilaș. Eu mi-aș imagina că era așa 

ceva când mamele îi aduceau la Tine, când Tu erai aici, în călătoria 

pământească. Noi Ți-o dedicăm Ție, Doamne. Așa cum înțeleg, tatăl și 

mama ei au fost botezați în această dimineață aici, în acel prețios Nume 

al Domnului Isus. Atunci căminul ei va fi în regulă. Eu mă rog ca Tu s-o 
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binecuvântezi și să-i dai o viață de slujire. Așa cum noi o dedicăm lui 

Dumnezeu pentru slujirea Lui, în Numele lui Isus Cristos, Fiul Lui. Amin. 
35 Mulțumesc. O, așteaptă, îmi pare rău, nu l-am văzut pe acesta. Ce 

mai faci? Ei bine, ce bărbat bun. Pot să-l țin...Te-ar deranja? Bine. Cum se 

numește? Danny Johnson, Danny William Johnson. O, vai, el chiar arată 

ca un predicator, nu-i așa? 
36 Tată ceresc, noi Îți aducem acest băiețel. Poate el este prea mic să 

știe despre ce este vorba, dar este un Dumnezeu în cer care privește în 

jos și știe acest lucru. Noi Ți-l dăm Ție, Doamne, așa cum mama lui l-a 

pus în brațele noastre. Prin credință, noi venim în Numele lui Isus Cristos 

și-l pretindem ca trofeu al harului lui Dumnezeu și-l dedicăm lui Dumnezeu 

în Numele lui Isus Cristos. Amin. Te binecuvântez, dragule. 
37 I-am luat pe toți? Acum, ce fetiță frumoasă vine aici! Aceea este 

cea mai drăguță rochiță care o ai pe tine și pălărioară. Adler, Adler, Ellen 

Gail Adler, ce fetiță minunată! 
38 Tatăl nostru ceresc, țin către Tine această comoară din cămin, o 

fetiță care a venit în lume. Și cei dragi o aduc pe ea înainte ca să fie 

dedicată pentru slujire pentru Tine cunoscând această zi rea în care trăim. 

Noi pretindem viața acestui copil ca un trofeu pentru Dumnezeu. Așa cum 

noi o dedicăm pentru slujirea lui Dumnezeu, în Numele lui Isus Cristos, 

Fiul lui Dumnezeu. Amin. Te binecuvântez, scumpo. 
39 Iată un băiețel predicator, doi din ei. Sunt gemeni? Cinci și opt. 

Care este numele acestuia? Johnny. Din Richmond, din Richmond, 

Virginia. M-am gândit că îmi amintesc fața ta. Am avut un interviu 

împreună. Când Domnul a fost prezent. Nu mi-am putut aminti de tine; 

știam fața ta și nu puteam desluși cine erai. În regulă. Ei bine, noi știm că 

el a venit în casa potrivită. Numele lui este John, Johnny. 
40 Tatăl nostru ceresc, Îți aducem Ție acest băiețel, Johnny. Și noi ne 

punem mâinile peste el pentru că acesta este felul în care Tu ai făcut-o. 

Tu Ți-ai pus mâinile peste ei. Și noi îl binecuvântăm și pretindem viața lui 

ca un trofeu al harului lui Dumnezeu, îl dedicăm pentru slujirea lui 

Dumnezeu, în Numele lui Isus Cristos, Fiul lui Dumnezeu. Amin. 

Fii binecuvântat, băiețelule. 
41 Lewis, acesta este Lewis. 

Tată ceresc, noi Îți aducem acest băiețel, Lewis. Și tatăl îl aduce 

înainte pentru dedicare spre slujire în casa lui Dumnezeu. 
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42 Așa cum ne gândim la zilele din trecut, când Ana s-a dus la templu 

și s-a rugat și Dumnezeu i-a dat un copilaș. Și ea a adus copilașul înapoi 

și I l-a dat lui Dumnezeu. Aceea-i ceea ce fac acești oameni astăzi, își 

aduc micuții lor înăuntru, micile lor comori, îi dedică. Și---și---profetul l-a 

luat, Tată și l-a crescut pe micul ins și el a devenit un profet.  

Acum noi îl dedicăm pe micul Lewis în această dimineață pentru 

serviciul Atotputernicului  Dumnezeu, în Numele lui Isus Cristos. Amin. 

Fii binecuvântat, fiule. 

Desigur e bine să te văd aici din Richmond, Virginia, în această 

dimineață. Dumnezeu să te binecuvânteze. 
43 Acum, să vedem, asta este? În regulă. O, sunt acei inși mici! Voi 

nu știți, eu, noi poate am dedicat mulți mici misionari în această dimineață 

și un predicator, noi nu știm. Toată aceea stă în mâinile celui Atotputernic. 
44 Eu vreau să anunț aceea, serviciile în seara aceasta, aici la 

tabernacol, când va fi un serviciu de împărtășire. Și dacă voi niciodată nu 

ați participat la unul din serviciile noastre de împărtășire, noi ținem de 

asemenea, spălarea picioarelor. 
45 Acum, sunt niște batiste care stau puse aici pentru mine să mă rog 

peste ele. Una aparține fratelui Grimsley, fratele nostru de-aici de la 

biserică. Eu nu știu ale cui sunt acestea. Noi le trimitem, sute și sute, de-a 

lungul lumii. Și acum noi vom...Eu vreau să mă rog pentru ele după ce 

încep să mă rog pentru bolnavi. 
46 Vreau să vorbesc mai întâi, doar pentru puțin timp, asupra unei 

continuări mici despre Mesajul de paște. Și acum, înainte ca să ne 

apropiem de Cuvântul lui Dumnezeu, să ne apropiem de El prin 

rugăciune. 
47 Tatăl nostru ceresc, noi suntem recunoscători în inimile noastre în 

această dimineață pentru această dimineață glorioasă. Și deasupra la 

toate acestea, noi suntem recunoscători pentru aceasta ce ea reprezintă, 

învierea și dovada pecetluită a religiei noastre, când Isus Cristos a înviat 

din morți, cam acum două mii de ani și s-a prezentat pe El Însuși bisericii 

Lui, viu pentru totdeauna. După două mii de ani, suntem atât de fericiți să 

fim încă bucuroși de acea părtășie cu ucenicii unui Cristos înviat! Noi ne 

rugăm, Doamne, ca Prezența Lui să se simtă atât de mult în această 

clădire în această dimineață, până când fiecare persoană de-aici care nu 

este salvată să-L accepte ca Salvator al lor. Și aceia care n-au fost 

umpluți cu Duhul Lui, fie ca aceasta să fie ziua când Duhul Sfânt să 

încheie lucrarea în ei. Noi cerem ca El, în marea Lui Ispășire care a 
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vindecat bolnavii, fie ca El să vină atât de aproape de oameni, încât 

credința să fie clară, Doamne și să domnească peste necredință, că va 

face ca bolnavii și suferinzii să plece de-aici vindecați și bine. 

Noi am cere, Doamne, ca Tu să binecuvântezi acum pe cel care se 

angajează să explice Cuvântul Tău, despre înviere. 

Dumnezeule, binecuvântează toți slujitorii pretutindeni, copiii Tăi, 

slujitorii tăi de peste tot din țară de peste tot din lume. 
48 Și vino, Doamne Isuse, repede, pentru că noi vedem norii plutind 

în văzduh, Doamne, atunci noi știm că este un mare lucru mișcându-se 

sus. Încinge oamenii Tăi. O, fie ca ei să ia sabia Adevărului, să-și încingă 

catarama armurii, să-și pună coiful, să se încalțe cu Evanghelia și 

deasupra tuturor lucrurilor, să ia scutul credinței și să se miște înainte. 

Acordă asta, Doamne, pentru că norii războiului atârnă jos. 

Binecuvântează-ne astăzi căci noi știm că în curând, din câte știm, noi Îl 

vom vedea curând pe Isus. Și ne rugăm ca noi să fim gata să plecăm 

când ora aceea sosește. Fie ca noi să ne pregătim inimile și să sfârșim 

aceea, să stabilim asta o dată pentru totdeauna, în serviciul din dimineața 

aceasta. În Numele lui Isus Cristos, vorbește-ne prin Cuvântul Tău, 

Cuvântul Tău este Adevărul. Amin. 
49 Acum, către voi care v-ar place să citiți cu mine în Scripturi, 

întoarceți la Luca, capitolul al 24-lea. Și eu vreau să citesc o porțiune 

destul de lungă, cu voia Domnului, să obțin o bază pe ce să-mi stabilesc 

vorbirea câteva minute în continuare. Și acum, dacă vreți, dacă este cald, 

cred sau orice de felul acesta, voi doar faceți-vă cât puteți de confortabili 

și eu voi fi doar atât de rapid cât este posibil. 
50 Și noi vrem să spunem aceasta, că noi desigur apreciem loialitatea 

voastră de a veni. Și când aceea, deși oamenii încearcă să spună că 

Evanghelia Și-a pierdut atracția sa și când oamenii traversează națiunea 

să stea într-un loc unde îi dor mădularele lor, pentru un serviciu al 

Domnului, asta încă arată că Dumnezeu are oameni și că încă există o 

dorință în inimile lor să-L vadă pe Dumnezeu. Încă Evanghelia în 

simplitatea Ei, doar așa de simplă cum este Evanghelia Domnului nostru 

Isus Cristos, totuși Ea este cea mai mare putere care a atins vreodată 

pământul, este Evanghelia lui Cristos. Și Evanghelia nu este doar prin 

Cuvânt, ci prin putere și demonstrații ale Duhului Sfânt. Fie ca El să ne 

acorde aceste lucruri nouă așa cum noi citim de la versetul al 36-lea din 

capitolul al 24-lea din Sfântul Luca. 
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 Și așa cum ei...vorbeau, Isus Însuși a stat în mijlocul lor 

și le-a spus, Pace vouă. 

 Dar ei erau speriați și înspăimântați și presupuneau că au 

văzut un duh. 

 Și el le-a spus, De ce sunteți tulburați? Și de ce se ridică 

astfel de gânduri în inimile voastre? 

 Iată mâinile mele și picioarele mele, că sunt Eu Însumi: 

pipăiți-Mă și vedeți; căci un duh nu are carne și oase așa 

cum voi Mă vedeți că am. 

 Și când ei au...vorbit, El le-a arătat mâinile Lui și 

picioarele Lui. 

 Și în timp ce ei încă nu credeau de bucurie...ei...nu au 

crezut de bucurie și se întrebau, El le-a spus, Aveți aici 

ceva mâncare? 

 Și ei i-au dat o bucată de...pește gătit și...un fagure de 

miere. 

 Și el le-a luat și le-a mâncat înaintea lor. 

 Și El le-a spus, Acestea sunt cuvintele pe care Eu vi le-am 

spus, în timp ce eram încă cu voi, că toate lucrurile 

trebuie să fie împlinite, care au fost scrise în legea lui 

Moise și în profeți și în Psalmi, privitoare la  Mine. 

 Și El a deschis...înțelegerea lor, ca ei să poată înțelege 

Scripturile. 

 Apoi le-a spus, Așa este scris și aceasta se cuvenea să 

sufere Cristos și să învie din morți a treia zi: 

 Și că pocăința și iertarea de păcat trebuie predicată în 

Numele Lui la toate națiunile, începând de la Ierusalim. 

 Și voi sunteți martorii acestor lucruri. 

 Și iată, Eu trimit promisiunea Tatălui Meu peste voi: dar 

voi așteptați în cetatea Ierusalimului până când voi 

sunteți...până când sunteți înzestrați cu putere de sus. 

 Și El i-a condus afară atât de departe cât...Betania și și-a 

ridicat mâinile Lui și i-a binecuvântat. 

 Și s-a întâmplat, în timp ce El i-a binecuvântat, El s-a dus 

de la ei și s-a înălțat sus în cer. 

 Și ei I s-au închinat și s-au întors la Ierusalim cu mare 

bucurie: 
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 Și erau în continuu la templu, lăudând și binecuvântând 

pe Dumnezeu. Amin. 

 

  Acum, dacă eu ar trebui să numesc pentru acesta un text, mi-ar 

place să iau aceasta, Adevărata Pecete a Paștelui. 
51 Cum am ajuns eu să mă gândesc la un asemenea lucru, a fost 

cam acum o săptămână, eu eram pe drum, în Georgetown, un oraș mic 

mai jos de New Albany de aici. Și acolo erau băieți care stăteau pe stradă, 

luând oferte pentru timbre (pecete) de paște. Și am început să mă gândesc 

despre „Pecetea Paștelui.” Și m-am gândit: „Ce este o pecete de paște?” 

Desigur, ea înseamnă mai mult decât pentru ce iau acești băieți oferte 

pentru un timbru de paști.” Și m-am gândit: „Ce fac ei cu astfel de timbre 

și cu contribuția pe care o iau ei pentru ele? ” Aceste timbre sunt puse, 

desigur, pe scrisori și lucruri de felul acesta. Și este o ofertă gratuită 

pentru ele și merge pentru oamenii din spital care au tuberculoză și așa 

mai departe să-i pună în spital la un loc de odihnă până când ei se duc. Și 

m-am gândit: „Sigur, paștele înseamnă mai mult decât aceea, un timbru 

de paști, ar însemna ceva mai mult decât plasarea unei persoane într-un 

spital, să o țină confortabilă.” Aceea este foarte bine, acum, eu nu am 

nimic împotriva aceleia. Aceea... Dumnezeu să-i binecuvânteze, acela 

este un lucru minunat. Dar totuși, pare ca și cum asta ar trebui să meargă 

doar un pic mai departe decât aceea, fiindcă paștele a însemnat atât de 

mult pentru biserica creștină și pentru moștenirea noastră creștină, 

Pecetea învierii. Și cum s-ar putea ca un timbru poștal mic, să ia locul Ei? 

Nu ar putea. 

Așa că am început să mă gândesc asupra aceleia: „Ce a fost 

Pecetea Paștelui?” Și aceea este cum am obținut această idee despre 

vorbirea din această dimineață asupra Peceții Paștelui.  
52 Acum, Paștele are și peceți și așa mai departe și sunt peste tot 

prin Biblie. Noi le găsim, ele sunt tot așa de vechi cum este Biblia, până în 

urmă în grădina Edenului noi găsim aceasta. Și apoi noi aflăm că orice 

găsim oriunde în Biblie, merge înapoi la Geneza. Totul a început în 

Geneza. 
53 Și apoi eu m-am gândit că ceea ce eu am avut în minte ca 

Pecetea de Paște, apoi eu m-am întrebat de ce Aceea a fost atât de 

respinsă și de ce oamenii au refuzat-O. De ce a fost atât de condamnată? 

Și m-am gândit apoi că Aceea nu este întotdeauna condamnată și nu toți 

oamenii o condamnă. 
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54 Dar Dumnezeu a făcut așa o cale, că omul este pus într-o poziție 

unde este forțat să ia o decizie. Omul nu poate trăi pe pământ fără să facă 

o decizie. Dumnezeu forțează acest subiect asupra lui. El trebuie să facă 

o decizie. Și este un timp când tu trebuie să faci o decizie pentru 

școlarizare, tu trebuie să faci o decizie cu cine te căsătorești și tu trebuie 

să faci decizii referitor la diferite lucruri. 
55 Dar în grădina Edenului, când ei au avut doar doi băieți, cazul a 

fost forțat peste om să ia o decizie. Și eu mă gândesc că asta este făcută 

ca să se arate adevărata lui culoare, ce este el, să arate ceea ce este el 

în interiorul lui. Acum, noi aflăm că timpul a venit, între Cain și Abel, că 

decizia a trebuit să fie forțată pentru că acel timp al închinării a venit și 

fiecare băiat și-a rânduit un fel să se închine lui Dumnezeu. 
57 Și dacă veți observa, diferența între corect și greșit este doar ca o 

mică respirație. Și ceea ce este greșit, în zilele din urmă, a fost profețit că 

va fi atât de apropiat de ceea ce este corect că ar înșela chiar pe cei aleși 

dacă ar fi posibil, între corect și greșit. 
57 Acum, băieții, așa cum ei au venit la altarele lor și au făcut 

închinarea. Acum eu mă gândeam apoi la cât de multe altare sunt în 

această dimineață, biserici în care flori frumoase au fost puse pe altare. Și 

toată aceea este în regulă. Nu am nimic împotrivă aceleia aceea. Dar 

aceasta pare a fi doar cam sfârșitul închinării, este să pui niște flori pe 

altar sau---sau o biserică frumoasă sau ornamente frumoase sau ceva de 

felul acesta și aceea pare să fie cam totul. 
58 Și era oarecum în acel fel cu Cain pentru că el a adus roadele 

câmpului și și-a făcut slujirea lui către Dumnezeu și a fost respins pentru 

că el n-a venit în felul corect și precis în care Dumnezeu a ordinat să vină. 

Căci el și-a făcut jertfa și a făcut totul religios întocmai ca fratele lui, dar el 

a fost respins. Și pentru că el a fost respins în latura spirituală, atunci asta 

a cauzat o invidie să se ridice în el din cauză că era lacom. 
59 Aceea este în om, el nu se poate abține să fie ceea ce el este, 

pentru că el este născut în acea stare. Omul este reprezentat în cer ca un 

păcătos de un păcătos. Vorbeam despre aceea cu ceva timp în urmă și 

cineva a spus: „Atunci aceea n-a fost drept. Dacă eu trebuie să fiu 

reprezentat de neascultarea unui singur om, atunci eu n-am nicio șansă.” 

Am spus: „Aceea este adevărat pentru că tu te-ai născut păcătos, dar ești 

reprezentat. Tu ești condamnat la condamnare prin reprezentare.” 
60 Ei bine, apoi aceea pare foarte crud. Dar întoarceți asta pe cealaltă 

parte, atunci când noi suntem ordinați la Viață Eternă, prin reprezentare. 
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Când unul ne-a reprezentat la moarte; Altul ne-a reprezentat la Viață 

Eternă, astfel asta ne pune înapoi din nou înaintea Tronului din nou. 

Fiecare ființă umană vine drept înapoi la același loc să ne facem alegerea 

noastră. 
61 Dar acea lăcomie care a fost tot timpul, corectă și greșită, greșeala 

încearcă să înfrângă ceea ce este corect. Asta a început în Eden și a 

venit de-a lungul epocilor. A venit până când a intrat în treburile naționale. 

A venit în treburile bisericilor. A venit în viața de familie. Lăcomia, 

încercând să conducă sau să ruineze, încercând să pună stăpânire, să 

împingă afară. Și noi vedem lucrul sperând peste tot și el întotdeauna a 

făcut, același lucrul, încercând să stăpânească și să invadeze. 
62 Prin Vechiul Testament, Dumnezeu în zilele profeților, în trecut. Am 

câteva din ele scrise aici, la care nu am timp să ajung. Dar Dumnezeu, în 

zilele vechilor profeți, în mijlocul a toate, cum a făcut El în grădina 

Edenului, când adevăratul Glas a lui Dumnezeu și adevărata închinare a 

lui Dumnezeu a fost condamnată și trimisă și omorâtă, în grădina 

Edenului și Glasul lui Dumnezeu a fost înăbușit prin lăcomie și invidie, a 

fost în acel fel în biserică de-atunci, încercând să înăbușe adevăratul Glas 

a lui Dumnezeu. 
63 Dar dacă observați, imediat ce glasul lui Abel a fost tăcut, în 

moarte, Dumnezeu l-a ridicat pe Set să ia locul lui, care n-a fost nimic 

decât o pre-figurare a paștelui și o prefigurare a învierii sau o înlocuire 

până ce a venit învierea. Aceea a mers pentru un timp, de-a lungul 

Vechiului Testament noi o aflăm mergând. Profeții, Dumnezeu Și-a păstrat 

Glasul viu cu profeții. Ei au vorbit Cuvântul lui Dumnezeu și ei au fost 

omorâți cu pietre. Și imediat ce ei l-au omorât pe acela și l-au îndepărtat, 

Dumnezeu a ridicat un altul. Și ei l-au omorât cu pietre și l-au pus la o 

parte, Dumnezeu a ridicat un altul. El întotdeauna a păstrat vie mărturia 

Lui. De-a lungul epocilor El a păstrat Glasul Lui viu înaintea oamenilor tot 

drumul din Eden. 
64 Și acum noi aflăm, imediat ce Cain și-a dat seama că a făcut ceea 

ce a făcut, păi, el a plecat din prezența lui Dumnezeu și a fost pecetluit la 

o parte de la Dumnezeu, printr-un semn care a fost pus asupra lui. „El a 

plecat,” a spus Biblia, „din grădina Edenului, de la porțile grădinii, la est de 

Eden.” El a plecat, pecetluit, însemnat, a plecat din Prezența lui 

Dumnezeu. Ce lucru! 
65 Ce lucru îngrozitor, căci Cain, din cauza invidiei și din cauză ca n-a 

fost doritor să fie împăcat cu Dumnezeu prin aceeași cale potrivită pe care 
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fratele lui a venit. Dumnezeu i-a spus lui Cain, „Dacă tu te vei închina ca 

Abel, tu vei face bine.” 
66 Dar Cain cam atât a spus: „Iată ce am pus împreună, aceasta este 

ceea ce eu am, iată ce eu dau. Ia aceasta sau las-o, fă orice vrei să faci 

Tu, doar fă cum vrei.” 
67 Acum, acela este felul de atitudine a oamenilor tot timpul, în viața 

bisericească și în alte domenii ale vieții. „Dacă”...zic ei: „Eu merg la 

biserică. Eu-–eu—eu ajut biserica, eu---eu fac aceasta. Dacă Dumnezeu 

nu poate accepta aceea, aceea-i cel mai bine ce pot eu să fac.” Vedeți? 

Dar asta încă nu este ceea ce Dumnezeu cere. Dumnezeu nu cere asta. 
68 Dumnezeu cere o---o cale rânduită. El a rânduit o cale și El îți cere 

ca tu să accepți ceea ce El a asigurat, înțelegeți? El nu are nevoie de 

ajutorul nostru ca să-I spunem Lui ce să facă și cum să o facă. El a făcut 

calea pentru noi să o facem și lucrurile pe care noi ar trebui să le facem și 

cum ar trebui să le facem și El nu are nevoie de ideile noastre în asta 

deloc. Noi nu trebuie să venim în acel fel. Dar noi aflăm că oamenii sunt  

înclinați să facă aceea, tot timpul de-a lungul epocii. Dar Dumnezeu Și-a 

păstrat Glasul Lui viu cu profeții Lui și așa mai departe, de-a lungul 

epocilor așa cum El a venit. Și noi aflăm asta astăzi. 
69 Și noi aflăm asta în politică. Am câteva lucruri puse aici despre 

politică, cum că ar trebui să aflăm chiar în această zi unde suntem noi, că 

oamenii și-au vândut dreptul lor de întâi născuți pentru politică. Și dacă 

niciunul din voi nu a primit vreodată banda despre ce am vorbit eu în 

Middletown, Ohio; duminică, cu o săptămână în urmă; despre Izabela și 

Ahab, aș vrea ca voi s-o ascultați cândva. Și cum că națiunea, din cauza 

lăcomiei, și a câtorva dolari în plus și o—o idee mai populară printre 

oameni, ei absolut L-au vândut pe Cristos tot așa cum a făcut Iuda cu 

două mii de ani în urmă pentru treizeci de monede de argint. O, este un 

lucru îngrozitor, să te gândești că starea aceea există în această națiune 

și acești oameni astăzi! Să te gândești căci cu mulți ani în urmă, ei 

niciodată nu ar fi făcut un lucru ca acesta. Dar astăzi ei sunt atât de 

lacomi, încercând să obțină mai mulți bani, încercând să obțină timpuri 

mai ușoare. Aceea este, desigur, necreștinesc. 
70 Creștinul nu cere lucruri ușoare. Noi nu suntem...Sunt atât de 

multe promisiuni astăzi făcute printre oamenii creștini, atât de mulți slujitori 

promit oamenilor un lucru fals. „Dacă tu doar vei veni la Cristos, toate 

necazurile tale sunt rezolvate.” Eu vă spun, când veniți la Cristos ele 

atunci încep. Atunci este când tu îți îmbraci uniforma și îți iei arma și intri 
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pe câmpul de bătălie. Acest drum creștin nu este un pat de ușurință cu 

flori. Este o bătălie chiar din ora când începi, până când duhul tău este 

eliberat prin moarte. Tu nu ești la vreun picnic. Tu ești pe un teren de 

bătălie. Și astfel ne sunt promise lucruri. 
71 Și eu devin uneori, eu urăsc să spun aceasta, dar eu vreau s-o 

spun din inima mea, că ajung mirat când aud atât de multă credință 

grozavă, religie grozavă. Și totul astăzi a devenit un---un ceva            

supergrozav. Este un om supergrozav. Și televiziunea a deschis calea prin 

astronauți și așa mai departe și o grămadă de non sens și supergrozav. 

O! Și ei aduc asta chiar în vindecarea divină astăzi, vindecări 

supergrozave. Acum, Dumnezeu nu are niciun astfel de lucru ca acela, ei 

aduc oameni, de multe ori la platformă oameni înzestrați, fără îndoială dar 

cu o înțelegere greșită a Evangheliei, pun ulei peste ei și se roagă și stau 

acolo și-i scutură până se întâmplă ceva; ei se vindecă. Și poate acea 

persoană trăiește în păcat și ei se duc înapoi afară și află că aceea vine 

drept înapoi peste ei din nou. Poate ei au fost sub o exaltare la timpul 

acela, în care credința lui Dumnezeu pe care ei au acumulat-o i-a 

vindecat, dar când ei ajung printre necredincioși, ea vine iarăși înapoi. 

Asta va face aceea de fiecare dată. 

Ceea ce noi avem nevoie astăzi este vindecarea divină, decizii 

făcute foarte clar pentru Cristos! Corect. 
72 Citeam o scrisoare doar recent care mi-a fost trimisă de la 

Asociația Luterană, din Germania, unde un---un frate stătea și avea un 

serviciu de vindecare în Germania cu sponsorizarea bisericii luterane și 

penticostale și așa mai departe. Și această copie a scrisorii scria: „Și el a 

spus: `Tu predici acea vindecare divină; că tot ce trebuie ei să facă, tu îți 

pui mâinile peste ei și ei simt ceva și se vindecă.` El a spus, `Eu cu 

siguranță difer de tine.` El a spus,` Atunci cum este cu mica Debora 

Stadsklev când ea a murit acolo? Un copil perfect sănătos într-o zi și în 

următoarele câteva ore ea zăcea moartă. Și voi toți v-ați dus acolo și v-ați 

rugat și tu ai scuturat-o și ai uns-o și de toate pentru vindecare și acolo nu 

era viață. Copilul a zăcut acolo.` A spus, `Apoi ei i-au trimis o telegramă 

fratelui Branham și el n-a spus deloc niciun lucru până când n-a primit o 

decizie clară, foarte clară de la Dumnezeu și apoi a venit în Numele 

Domnului Isus, să spună Cuvântul.`” 
73 Acum, aceea este ceea ce avem noi nevoie, să obținem o decizie 

foarte clară de la Dumnezeu. Aceea este la ce trebuie noi să venim. 

Aceea este de ce noi botezăm în Numele de „Isus Cristos,” este o decizie 
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foarte clară din Cuvântul lui Dumnezeu. Acela este motivul că noi stăm cu 

lucrurile pe care noi le facem, pentru că ele sunt Ordinele lui Dumnezeu și 

Evanghelia lui Dumnezeu. Și noi trebuie să stăm cu Ele întocmai în felul 

în care Ele sunt scrise. Indiferent de acord, indiferent că voi sunteți urâți, 

indiferent, nu contează ce are loc, aceea nu are de-a face un singur lucru 

cu Asta. Dumnezeu vrea decizii foarte clare. Și cum poți face tu asta când 

tu știi că ești greșit de la început? Voi nu puteți avea o decizie foarte clară 

de la Dumnezeu. Cum poți tu veni și să ceri vindecare divină când tu știi 

că inima ta nu este corectă cu Dumnezeu, să-L slujești? Vezi, tu vrei să 

mergi înapoi și să faci lucrurile care sunt în lume. Tu nu te vei vindeca 

niciodată astfel, înțelegeți. Tu trebuie să vii curat înaintea lui Dumnezeu și 

să îți dedici viața și inima ta lui Dumnezeu și apoi Dumnezeu te va 

vindeca. Și atunci ea dăinuie pentru că credința ta a fost ancorată. 
74 Acum asta este în... noi aflăm că acea lăcomie, totuși, în biserică 

și în politică și în afacerile naționale. O națiune, priviți aici în Africa acum, 

ce se întâmplă. Priviți, din cauza lăcomiei, priviți ce s-a întâmplat acum în 

Africa; nu numai acolo ci peste tot în lume, pretutindeni pentru că omul 

vrea să fie cineva. Ei, aceasta este tot ce au ei, este chiar aici pe pământ 

sau ei trăiesc în acel fel. 
75 Dacă aceasta este tot ce eu aș avea, aș fi cea mai nenorocită 

persoană. Eu caut o Cetate a cărui Ziditor și Făcător este Dumnezeu. 

Acolo este unde noi ne așezăm comorile, pentru acel scop. 
76 Fiii lui Cain sau mai degrabă fiii lui satan, ei sunt fiii lui satan căci 

Cain a fost fiul lui satan. Și astfel, de aceea, fiii lui Cain astăzi. Și voi 

ziceți: „Ești tu sigur de asta, frate Branham?” Da, eu sunt. Eu sunt convins 

de aceea. Căci...ascultați. 
77 Isus, când El era aici pe pământ, el a spus clar acelor lideri 

religioși că „Voi sunteți de la tatăl vostru, diavolul.” Totuși ei erau pioși și 

erau religioși, și erau foarte învățați și aveau clădiri mărețe, și aveau 

biserici mărețe, și aveau multă cunoștință măreață, și preoție, și ordine și 

așa mai departe, dar ei au eșuat să recunoască cine era Cristos. Ei au 

eșuat să înțeleagă în ce zi trăiau. 
78 Și așa cum au făcut ei atunci, așa fac ei acum, întocmai exact la 

fel. Ei eșuează să-și dea seama în ce zi trăim noi și lucrurile pe care 

Dumnezeu le face. Acum noi vedem de aceea, ar pune... Dacă acei lideri 

religioși... 
79 Acum iată! Dacă acei lideri religioși în acea zi au fost numiți fiii 

diavolului, noi știm atunci că diavolul, la început a fost cel care l-a inspirat  
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pe Cain să-l persecute pe fratele lui și să-l omoare. Acela-i același lucru 

care are loc prin aceiași lideri care au persecutat pe Isus Cristos și L-au 

omorât. Ei au fost forțați la o decizie întocmai la fel cum au fost ei forțați în 

trecut acolo în grădina Edenului. Ei au fost forțați să facă o decizie: „Ei 

bine, cum este cu Aceasta?” Fiii lui Cain, fiii lui satan.  

Voi ziceți: „Merge aceea la națiuni?” 
80 Când satan L-a dus pe Isus pe vârful muntelui pentru ispitire, el I-a 

arătat toate împărățiile lumii. Acum, acelea au fost toate care au fost și 

toate care vor fi, toate împărățiile întregii lumi. Și el a spus: „Acestea sunt 

ale mele și fac cu ele orice vreau eu să fac. Pot să le fac să se lupte, pot 

să le fac să facă aceasta sau orice.” Și el a pretins împărățiile lumii, astfel, 

atunci noi putem vedea cum lăcomia și egoismul intră în politică. Vedeți? 

Noi putem vedea atunci unde sunt acestea în biserică și în liderii religioși, 

unde lăcomia și egoismul intră în biserică. 
81 Acum urmăriți aceeași lăcomie veche ce a început în grădina 

Edenului, care a pus o pecete rea pe unul și o Pecete corectă pe celălalt, 

a venit prin timp până în vremea Domnului nostru Isus. Când El a fost aici 

pe pământ, Lui I s-a făcut un proces prin ceea ce a fost numit „justiție”, un 

tribunal de justiție. Ce bătaie de joc nedreaptă a fost aceea! N-a fost 

niciun singur lucru pe care L-au putut găsi împotriva Lui. Aceea a fost 

latura politică. Ei n-au putut găsi nimic împotriva Lui. Chiar atât de mult 

încât Pilat a spus, el însuși: „Eu nu găsesc nicio vină în el.” 
82 Și apoi vine biserica. Ei sunt acum forțați să facă o decizie. După 

ce lumea politică l-a eliberat pe El, să coopereze cu același duh care a 

fost în biserică, care a fost în politică; ca să arate că dacă satan a pierdut 

bătălia lui aici, el încă are ceva în rezervă, el a putut cădea drept înapoi în 

biserică. Și ei L-au răstignit pentru că au fost forțați să facă o decizie. Și 

au spus: „Dă-ni-l pe Baraba în locul lui Isus.” Vedeți cum au făcut ei asta? 

Aceea este chiar înaintea ochilor noștri astăzi același lucru și a fost și 

întotdeauna va fi, forțați să facă o decizie! 
83 Acum, când ei au forțat decizia, Pilat a știut în inima lui că atunci 

când le-a eliberat lor...L-a eliberat pe Isus bisericii, că el a știut că biserica 

a fost cea care L-a predat să fie răstignit. Și dacă el îl dădea înapoi 

bisericii, biserica Îl răstignea. Așa că, Pilat nu are scuză! El a luat apă și a 

încercat să spele Sângele lui Cristos de pe mâinile lui, dar el nu o putea 

face. 
84 Mereu de la acel timp, aici în Suedia sau în Elveția mai degrabă, 

când Pilat și-a întâlnit sfârșitul cu ani mai târziu, și-a pierdut mințile, a 
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înnebunit, s-a înecat pe sine în moarte într-o groapă de apă. Există o 

legendă  care spune: „La ora trei după amiază acea apă albastră vine din 

fundul acelui iaz.” Oamenii se adună acolo din toată lumea să urmărească 

aceea. „La ora trei, acea apă albastră, de culoarea indigo vine în sus din 

fundul apei și scutură în vârf apa și coboară înapoi, să arate că nicio apă 

nu poate spăla Sângele lui Isus Cristos de pe mâinile niciunui om.” El este 

vinovat! 
85 Și fiecare om pe care Cristos l-a pus vreodată în mâinile tale, nu 

este nimic ce poate să-l spele de-acolo. Există un lucru de făcut, este să 

accepți Asta, să-L crezi. 
86 Fiii lui satan, fiii lui Cain, persecută pe fiii lui Dumnezeu, îi dă la 

moarte. Aceea-i ce i s-a făcut lui Abel. Aceea-i ce I-au făcut lui Isus.      

Aceea-i ceea ce au făcut ei profeților. Aceea-i ce este în ei să facă din nou 

și ei o vor face imediat ce drumul este deschis pentru ei s-o facă. 
87 Amintiți-vă noi avem într-un fel amestecat și amăgire și am scos 

oamenii afară de pe calea Evangheliei și istoriei a ceea ce este pe cale să 

se întâmple. Și aici noi suntem confruntați cu asta din nou, chiar aici în 

națiunea noastră și nu este nimic ce noi putem face în legătură cu asta. 

Dar voi ziceți atunci: „Frate Branham, care este motivul tău că tu vorbești 

împotriva acesteia?” Eu nu aș putea să opresc păcatul; dar eu îmi pot 

ridica glasul meu împotriva acestuia. Și aceea este exact ceea ce fac eu 

acum împotriva păcatului și împotriva lucrului greșit. Noi am greșit și 

urmează să recoltăm ceea ce am semănat; exact. 
88 În Middletown, ei au avut o audiere. Au adus un preot, un 

predicator baptist și un predicator prezbiterian, împreună, să-i consulte 

despre aceste finanțări ale școlii. Și preotul a fost de acord că protestanții 

au plătit taxele la fel ca și catolicii și---și fondurile ar trebui date la ambele 

părți și a spus: „Ceea ce s-ar cuveni noi să facem este să facem o singură 

școală, o școală catolică.” O, sigur, să ia acei copii când sunt mici. O, o, 

ce lucru! 
89 O, cum au stat oamenii acolo și au adus acest lucru înăuntru doar 

din cauza politicii” Cum, eu nu înțeleg asta. Dar iată-ne, chiar aici în 

această dimineață de paști. Și tocmai lucrul, tocmai motivul că am venit în 

această țară, să devenim americani, a fost pentru libertatea religioasă 

împotriva sistemului Izabelei și noi ne întoarcem drept înapoi în jur și 

alegem asta pe platformă sus acolo în Casa Albă. Tocmai lucrul pentru 

care am venit aici să fim liberi! O, este---este o stare îngrozitoare în care 

trăim noi acum, voi știți asta; spiritualul bisericii, pentru că s-a vândut. 
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90 Ei L-au dat pe El la moarte, L-au omorât întocmai cum ei i-au făcut 

credinciosului Abel. De ce Abel omo...a fost omorât? Pentru că în inima lui 

el a avut descoperirea acceptării lui Dumnezeu a ceea ce era nevoie să 

răscumpere omul din păcat. Acela este tocmai motivul că ei L-au dat la 

moarte pe Isus, pentru că în El era descoperirea a ceea ce era nevoie 

pentru Dumnezeu ca să curățească păcatul. Acela este chiar motivul 

astăzi că ei sunt împotriva bisericii adevărate a viului Dumnezeu, pentru 

că Ea predică vindecarea de păcat, lucrurile care îi fac pe oameni să 

trăiască diferit, să acționeze diferit. 
91 Și când tu aduci asta drept în biserica în care noi trăim astăzi, în 

grupurile noastre penticostale, ei s-au dus drept înapoi și fac același lucru 

de la care au fost eliberați ca să nu îl mai facă. Asta arată că este ceva 

greșit pe undeva. Un tratament pentru păcat! Ceva a intrat înăuntru foarte 

ușor, s-a strecurat înăuntru întocmai ca, ei bine, întocmai ca sub 

deghizarea adevăratei religii penticostale. Dar dacă nu produce acel fel de 

lucru, dacă nu produce acel fel de bunuri, este ceva greșit cu asta pe 

undeva. 
92 Cum poate un dovleac să rodească pepeni verzi? El n-o poate 

face. Cum poate o viță de vie produce piersici? Ea n-o poate face. Dacă 

ea produce piersici, există o viață de piersic într-o viță de vie. 
93 Și aceea este ceea ce noi știm astăzi. Dacă biserica, nu contează 

cât de mult pretinde a fi biserica viului Dumnezeu, dacă ea nu-L rodește 

pe Dumnezeu prin salvarea de timpuri vechi, care aduce oamenii înapoi la 

o---o salvare reală a lui Dumnezeu (și asta arată printre ei, Dumnezeu 

locuiește printre ei), atunci există un lucru greșit, ea nu---ea nu---ea nu 

produce Viața pe care Cristos a spus că Ea o va rodi. 
94 Cristos a murit la Calvar. Cum s-a dus El la acea cruce! Am citit o 

cărticică aici nu demult, despre ceva studiu și în acest studiu eu am aflat 

ceva foarte uimitor. Am stat jos și am pus jos cartea și mi-am ridicat 

mâinile și L-am lăudat pe Dumnezeu, m-am ridicat și am umblat un pic și 

m-am așezat și am citit aceea din nou. M-am gândit: „O, este aceea 

astfel, că pe același deal unde Isus a fost răstignit, Adam a murit și a fost 

îngropat pe același deal pe care a murit Isus și a fost îngropat pe același 

deal unde Adam a murit; el a murit pe Golgota și a fost îngropat pe 

Golgota?” Și m-am gândit: „Ce potrivit, indiferent dacă asta a fost corect 

sau greșit.” 
95 Să zicem că era corect. Atunci, primul Adam a murit și a fost 

îngropat și totuși acolo în țărână, pentru că el a reprezentat lumea și 
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oamenii în păcat. Dar al doilea Adam, fiind Dumnezeul cerului, când El a 

murit pe Golgota, nu era suficient pământ să-L țină acolo, El a înviat a 

treia zi și este viu pentru totdeauna. Căci problema păcatului a fost 

rezolvată! 
96 Dumnezeu a rezolvat problema păcatului acolo la Calvar, acolo-i 

unde datoria a fost plătită. Când acest Adam, al Doilea Adam, a murit, El a 

plătit datoria păcatului pentru rasa umană. 

Și lumea L-a pus într-un mormânt și L-a pecetluit în acel mormânt. 
97 Și ei vor face același lucru astăzi. Ei încearcă să facă același lucru 

azi. Nu vreau ca voi să pierdeți asta. Lumea încearcă și se înrăutățește tot 

timpul, să-l pecetluiască pe Cristos înapoi în mormânt din nou. Ei 

încearcă să-L facă un Dumnezeu istoric, Unul care a umblat în acele zile 

și a dat putere ucenicilor să vindece bolnavii și să scoată afară draci. 
98 Dar ce-au făcut ei? Imediat ce ei au crezut că au scăpat de El, 

întocmai cum a făcut Cain când a crezut că a scăpat de Abel, ei L-au 

pecetluit într-un mormânt și L-au pus acolo. 
99 Și astăzi ei încearcă să-L țină pe Cristos într-un mormânt. Dar, o, 

ce-a făcut o dimineață de paști! O dimineață de paști a ruinat toată 

teologia lor. Și când o dimineață de paști a venit pentru oameni, o biserică 

de-aici, o mie nouă sute de ani mai târziu și asta a ruinat toată teologia 

lor. El nu este mort, El este viu pentru totdeauna! Ei nu-L pot păstra pe El 

în niciun mormânt. Voi Îl puteți pune într-un mormânt metodist sau într-un 

mormânt baptist sau într-un mormânt prezbiterian sau în oricare vreți voi. 

Dar El---El a înviat afară din acel mormânt și este viu astăzi! Eu am avut 

un mormânt baptist și voi ați putea avea un mormânt metodist, dar într-o 

zi Isus a înviat de-acolo, dintr-un Dumnezeu istoric, la un Dumnezeu care 

trăiește, prezent, viu pentru totdeauna. 
100 Ceva a avut loc în acea dimineață de paști. A fost o Pecete, o 

Pecete satisfăcătoare. Cu toate că ei L-au luat și L-au pus în mormânt și 

au pus o pecete romană pe vârful lui. Dar când acea oră s-a ridicat, când 

acea oră a venit! El a stat acolo pentru un timp, asta este adevărat. El a 

stat acolo pentru acele trei zile și trei nopți. Dar la acel timp stabilit de care 

Scriptura a spus, aleluia, la timpul când El a spus: „Distrugeți acest trup și 

a treia zi Eu îl voi învia”! Atunci n-a existat nimic să poată opri acea 

Scriptură. Ea trebuia să vină la împlinire! Și acea pecete a fost ruptă și El 

a înviat, același Isus, viu pentru totdeauna! 
101 Și pentru o mie nouă sute de ani sau poate eu voi spune o mie 

patru sute sau o mie cinci sute de ani, bisericile L-au avut pe El pecetluit. 
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Dar El a spus: „Va veni la împlinire în zilele din urmă, zice Dumnezeu.” Nu 

există nimic ce va opri asta! „Va fi Lumină la timpul serii! Lucrările pe care 

le fac Eu, le veți face și voi. Va fi Lumină la timpul serii!” Nu-mi pasă câte 

peceți încercați voi să puneți peste asta, Dumnezeu va rupe fiecare 

pecete. El a rupt pecetea mormântului. El a rupt pecetea iadului. El a rupt 

pecetea morții. El a rupt pecetea mormântului și a înviat pentru totdeauna 

și a triumfat peste mormânt, moarte, iad, morminte și fiecare lucru făcut 

de om care era acolo, să arate că El era Dumnezeu și nu mai poate fi 

pecetluit de la oameni. Dumnezeu, pentru totdeauna! Nimic nu-L poate 

ține; mormântul nu putea fi săpat suficient de adânc, iadul nu putea fi 

suficient de fierbinte. Nimic nu putea să-L țină! El a rupt fiecare pecete cu 

acea Pecete măreață a Crăciunului, sau nu Pecetea Crăciunului, ci 

Pecetea Paștilor cu care a fost El sigilat. Și El a spus: „Aceeași Pecete pe 

care o port Eu, și voi O veți purta, căci...Și această Pecete pe care o port, 

ea va face aceleași lucrări când voi sunteți pecetluiți. Căci cel ce crede în 

Mine, lucrările pe care le fac Eu, va face și el, chiar mai mari decât 

acestea va face el pentru că Eu mă duc la Tatăl.” 
102 Cum veți ține voi jos Aceea? Ce veți face voi, ce pot oamenii să 

facă în legătură cu Ea? Voi ați putea...Voi sunteți forțați să faceți o decizie, 

să vă faceți decizia ce faceți în legătură cu asta. Aceea este exact corect. 
103 Acum, noi aflăm că El...nicio pecete n-a putut să-L împiedice, El a 

ieșit afară. Dumnezeu a rupt pecetea; pecetea mormântului, a rupt 

pecetea morții, a rupt pecetea iadului, a rupt pecetea mormântului și a 

ieșit afară triumfător. Ce-a făcut asta? Acea mare Pecete care era în 

interiorul Lui. Ei au putut distruge trupul, dar ei n-au putut distruge 

niciodată acea Pecete. Dumnezeu a dat bisericii o Pecete, apoi, care n-ar 

putea fi niciodată distrusă. Când ei l-au distrus pe Abel, El l-a ridicat pe 

Set. Când ei au distrus un profet, acolo s-a ridicat altul. Ei au continuat să 

distrugă. Dar Dumnezeu le-a dat ceva, atunci, pe care nu-L pot distruge. 

Este Duhul supranatural; El este Duhul Sfânt Însuși și El este infailibil și 

nepieritor. El nu poate fi distrus. El va trăi în continuare și în continuare și 

în continuare. Și pentru că El trăiește, noi trăim cu El pentru că suntem 

pecetluiți în Trupul Domnului Isus Cristos. Nicio cale, nicio cale să fie 

distrus vreodată, nu poate pieri, căci are Viață Eternă. Amin. Dumnezeu 

rupe acele peceți mari. 
104 El, de asemenea, a rupt o altă pecete despre care vreau să 

vorbesc eu aici, se află acolo în Exod. Dar eu nu voi avea timp să ajung la 

Scripturi, dar El…se află asta în Exod. Când omul a păcătuit și s-a 
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separat de Prezența lui Dumnezeu și el a venit să se închine lui 

Dumnezeu, acolo era o perdea care atârna între locul sfânt și Sfânta 

Sfintelor. Înăuntrul Sfintei Sfintelor era gloria Shekinah. Lor nu le era 

permis să intre acolo. Lor nu le era permisă nici măcar o privire spre El. Și 

un om care intra acolo, trebuia să fie uns o dată pe an, îmbrăcat corect, 

cu sânge pe el, sânge pe mâna lui, sânge într-un vas să stropească 

Scaunul Milei. Gloria Shekinah era atât de măreață încât el și-a lăsat 

toiagul acolo înăuntru într-un an, a venit afară fără să-și aducă toiagul. Și 

când s-a întors, toiagul venise deja la viață și era înmugurit și înflorit peste 

tot, pentru că a stat în Prezența Gloriei Shekinah. Dar acolo era o perdea 

care atârna acolo înăuntru, pentru că era păcat peste oameni. 
105 Dar, o, frate, când acela a fost stropit în acea zi cu Sângele lui Isus 

Cristos, un Duh a lui Dumnezeu a sfâșiat pecetea de sus până jos și a 

adus omul înapoi. Nu numai că nu l-a ținut departe de Prezența lui 

Dumnezeu, dar El l-a adus înapoi în Gloria Shekinah, în Prezența lui 

Dumnezeu; că el, viața lui moartă... 
106 Isus a spus: „Dacă ei au făcut asta la un Pom verde, ce vor face ei 

la unul uscat?” Și dacă ei I-au făcut Lui asta, fiind Pomul verde cu Viață. 

Ce i se va face pomului bătrân, mort, formal care nu are Viață, vedeți, 

acum când mânia lui Dumnezeu este revărsată? Cum poate un pom 

bătrân, mort, formal să suporte asta, când Pomul verde, chiar a pierit 

Pomul verde și L-a trimis în iad? Mânia lui Dumnezeu s-a revărsat pentru 

neascultare, păcat, a trimis Pomul verde în iad, ce va face asta într-un 

pom uscat când ea îl lovește? „Dacă cel neprihănit va fi salvat cu greu, ce 

va fi cu păcătosul și neevlaviosul?” Acea persoană care respinge Calea, 

acea persoană care știe mai bine, acea persoană căreia i-a fost 

descoperit și ea încă refuză să umble în Calea lui Dumnezeu, ce i se va 

întâmpla acelei persoane? Ce urmează să fie? 

Da, El a rupt pecetea care ne-a ținut de la Gloria Shekinah pentru 

că păcatul a fost terminat acum. 
107 Și acum pecetea este un semn al unei lucrări terminate. Și noi știm 

că o pecete, ca și cum voi urmează să sigilați un container, păi, ei pun 

toată lucrarea în el și depozitează totul și apoi îl sigilează până la 

destinație. Orice pecete este o lucrare terminată. Când voi scrieți un 

document, apoi el este pecetluit la sfârșit. Niciodată pecetluit până când el 

nu este terminat. 
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108 Acum, sângele țapilor și vițeilor și așa mai departe, nu a îndepărtat 

păcatul. Dar când aceasta s-a sfârșit la Calvar, ea a îndepărtat păcatul. 

Acum, urmăriți. 
109 În grădina Edenului, să-i țină pe oameni la o parte de la acel Pom, 

Dumnezeu a trimis un Înger ca un sigiliu, cu o sabie întorcându-se în 

toate direcțiile, să păzească acel Pom. Și când el și-a făcut închinarea și a 

venit...Acum, amintiți-vă, Cine era la acel Pom? Cine era acel Pom? Era 

Isus. 
110 Pomul morții a fost mama voastră, ea v-a adus aici în viața 

naturală. Cristos este Nașterea prin Viața Spirituală. Toți cei ce trăiesc prin 

femeie, mor; toți care se nasc din acel Bărbat, trăiesc. Tot ce vine prin 

femeie, este natural, tot ce vine prin Acela este Spiritual. Nu bărbatul       

de-aici, Bărbatul Isus Cristos! 
111 Și urmăriți Pomul, era păzit: nu se putea ajunge înapoi la el pentru 

că nu era nicio jertfă potrivită să îndepărteze păcatul. De aceea, când ei 

au venit să se închine, Gloria Shekinah era după perdea, pecetluită de la 

ei. Ea era pecetluită de la ei, din grădina Edenului. 
112 Dar când Ziua Cincizecimii a venit, frate, când Isus a murit acolo la 

Calvar și a sfârșit lucrarea, El n-a pecetluit omul afară, El l-a sigilat 

înăuntru cu El Însuși. Și acum, noi suntem pecetluiți și închiși în Prezența 

Gloriei Shekinah. Nu numai că suntem pecetluiți înăuntru, dar noi suntem 

pecetluiți Etern. Amin! O, eu iubesc aceea, pecetluiți înăuntru acum! 

Aceea este adevărata Pecete a Paștilor. „Căci printr-un Duh, noi toți 

suntem pecetluiți într-un singur Trup.” 

Voi ziceți: „Este Duhul Sfânt o Pecete?” 
113 Efeseni 4:30 a spus: „Nu întristați Duhul Sfânt a lui Dumnezeu prin 

care sunteți pecetluiți până în ziua răscumpărării voastre.” Aceea este 

Pecetea adevărată, veritabilă a Paștelui. Arată că s-a plătit pentru păcat, 

pentru voi și Dumnezeu v-a acceptat și voi sunteți pecetluiți în Cristos prin 

Duhul Sfânt. Păcatul este terminat. Pecetea Eternă a fost încheiată. 
114 Acum noi suntem înviați astăzi. De ce putem noi avea un 

asemenea timp peste lucrurile lui Dumnezeu? Pentru că suntem înviați.  

„Aceia pe care El i-a cunoscut mai dinainte, El i-a chemat; aceia pe care 

El i-a chemat, El i-a îndreptățit; aceia pe care El i-a îndreptățit, El i-a 

glorificat.” Atunci noi suntem acum înviați. Noi suntem înviați dinăuntru 

spre afară, nu din afară înăuntru. O! Voi observați? Nu pecetluiți în afară, 

în acest fel, ci pecetluiți înăuntru. O, vai, dacă biserica ar putea doar 

vedea asta! Vedeți, noi nu suntem pecetluiți în afară, noi suntem pecetluiți 
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înăuntru. Acele zile, când păcatul era---era o urâciune înaintea lui 

Dumnezeu și nu era nicio cale să te apropii și să fie luat la o parte, noi am 

fost pecetluiți la o parte de la el.  Acum, când aceea s-a sfâșiat în două și 

acea pecete a fost rupt printr-o jertfă pentru păcat făcută pentru noi, acum 

noi suntem botezați înăuntru și pecetluiți înăuntru. Noi suntem înviați. Noi 

suntem acum înviați, deja înviați. Cum știți voi? Biblia a spus așa! Amin. 

Noi suntem acum înviați. Noi suntem acum ridicați cu El într-o înviere 

spirituală. Ce înseamnă cuvântul adus la viață? Adus la viață înseamnă 

„înviere.” Așa este! Noi suntem deja înviați, chiar acum, stând împreună în 

locurile cerești în Cristos Isus, bucurându-ne de Pecetea Paștelui. Amin. 

Aceea este Pecetea adevărată a lui Dumnezeu de Paște. Cum suntem 

noi? Printr-un singur Duh suntem botezați în Trup și pecetluiți etern. Noi 

suntem înviați spiritual, de unde am înviat? Dintr-o viață de păcat, noi am 

fost odată păcătoși și am iubit lucrurile lumii. 
115 Acum, sunt mulți oameni care spun că ei sunt înviați, dar viața lor 

dovedește altceva. Viața voastră dovedește ce sunteți. „Prin roadele lor îi 

veți cunoaște,” a spus Isus. Acela este motivul că noi niciodată n-am 

putea merge să facem un om să vorbească în limbi și să spunem că are 

Duhul Sfânt. Noi nu credem aceea. Nu este Scriptură pentru aceea. Nu, 

domnule! Oamenii vorbesc în limbi și merg mai departe și trăiesc ca 

lumea. Și femeile vorbesc în limbi și își taie părul, se machiază. O! Tu n-ai 

putea spune că acela era Duhul Sfânt. Cu siguranță nu, cu siguranță nu, 

cu siguranță nu. Un om care fumează o țigară și merge aici afară și 

trăiește cu soția bărbatului de alături, merge prin jur, se distrează, spuneți 

că acela este Duhul Sfânt? Nu, nu. „Prin roadele lor voi îi veți cunoaște. 

Un pom rău nu poate rodi roade bune, nici nu poate un pom bun rodi 

roade rele.” 
116 Noi suntem pecetluiți prin Duhul Sfânt, adevărata Pecete a lui 

Dumnezeu de Paște. Noi suntem pecetluiți în Trupul lui Cristos, pecetluiți 

etern. Nu o pecete pentru o perioadă de timp; ci pentru eternitate. Și 

acum, când acea persoană a primit aceea, este înviată din morți, dintr-o 

viață de păcat. Ce este asta? Duhul lui a fost înviat, ambițiile lui---lui au 

fost înviate, viața lui a fost înviată, el este o creatură nouă. Și el vine 

împreună cu concetățenii, cum suntem noi în această dimineață, să ne 

rugăm unul pentru altul și să ne ajutăm unul pe celălalt, să ne încurajăm 

unul pe altul, să stăm și să ne adunăm în locurile cerești în Isus Cristos, 

pecetluiți prin Duhul Sfânt. „Căci voi sunteți morți și viața voastră este 

ascunsă în Cristos, prin Dumnezeu, pecetluiți de Duhul Sfânt,” a spus 
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Scriptura. Aceea este Scriptura. Acum voi vedeți că noi suntem pecetluiți 

prin Pecetea Paștelui. Pecetea Paștelui de înviere care a confirmat că 

viața Lui și ceea ce El a spus era adevărat. Acum noi aflăm că aceea este 

o lucrare terminată, o lucrare încheiată. Învierea lui Dumnezeu este o 

lucrare terminată. Duhul Sfânt este pecetea lui Dumnezeu pentru o 

lucrare încheiată. 
117 Acum, noi venim la Cristos. Primul lucru pe care îl facem, noi 

ajungem îndreptățiți prin a crede în El. Când facem aceea, atunci ne dăm 

seama că noi am greșit, noi Îi cerem lui Dumnezeu să ne sfințească, care 

ne curățește de viața noastră de păcat. Martin Luther, îndreptățirea, 

mesajul lui. Apoi a venit Wesley cu sfințirea. Și apoi când totul este 

complet și biserica Lui este completă, care este următorul lucru? O lucrare 

terminată. O lucrare terminată este Pecetea, că biserica a fost completă. 
118 Ca într-o piramidă. Observați pe o bancnotă de un dolar. Eu m-am 

referit la aceasta. Nu știu dacă am făcut-o vreodată aici la tabernacol sau 

nu. Observați pe o bancnotă de dolar, aceea este numită „marea pecete”. 

Cum ați putea voi spune că Statele Unite ar putea recunoaște aceea că 

acolo în Egipt ei au marea pecete și iată pecetea Statelor Unite pe partea 

cealaltă, un vultur? De ce ar fi forțați ei să facă acea pecete mare, marea 

pecete? Pentru că, dacă observați, chiar în spate, deasupra piramidei 

este o mică piatră și acea mică piatră este piatra unghiulară și acea piatră 

unghiulară n-a fost pusă niciodată pe piramidă. Este un vârf neterminat, 

dacă ați fost vreodată acolo. Prin harul lui Dumnezeu, eu am fost. Astfel 

nu există---nu există vârf pe piramidă. Ce este asta? Enoh a construit-o 

înainte de potop. Era un---un memorial, acela este motivul că n-a fost 

distrusă niciodată în timpul potopului. Nimic n-a distrus-o pentru că ea 

este un memorial. 
119 Acum, dacă observați, departe la bază este largă și apoi ea se 

formează în sus un pic mai mult în minoritate și apoi un pic mai mult și 

apoi ajunge la piatra unghiulară. Aceea este epoca luterană, îndreptățirea, 

în biserică, sfințirea; apoi botezul Duhului Sfânt. Dar așa cum se formează 

spre vârf, ea continuă de la epoca luterană, la epoca lui Wesley, în epoca 

penticostală. Dar după ce părăsește epoca penticostală, ea încă se 

formează până când ajunge la un astfel de loc încât toate acele pietre 

sunt atât de șlefuite încât  o lamă de ras... 
120 Ele cântăresc tone și tone, acolo. Cum le-ar fi ridicat vreodată, 

aceea este încă o taină pentru om. Dar ei iau o lamă de ras și o dirijează 

de-a lungul și ele sunt atât de șlefuite încât nu poți pune nici măcar o lamă 
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de ras unde ar trebui să fie mortar. Aceea-i cât de perfect sunt puse 

pietrele împreună. Și acum, când această piatră unghiulară, unde pietrele 

se îmbină astfel, așa așezate, într-un fel de unghiuri astfel că piatra 

unghiulară ajunge la un punct și se așază direct pe ea. Nu va fi nevoie de 

niciun mortar, ea se va așeza perfect. 
121 Acum, aceea este ce face Dumnezeu bisericii Lui. El șlefuiește 

oamenii și face asta într-un fel atât de perfect încât atunci când Piatra din 

Capul Unghiului, Cristos va veni, se va potrivi cu întreaga clădire și apoi o 

înviere a întregului lucru, biserica va pleca sus. Piatra unghiulară! 
122 Acum, noi stăm împreună în locurile cerești în Cristos Isus. Acum 

noi ne dăm seama că Isus, trupul lui Isus, a fost luat sus din înviere. 

Acum, noi știm că Biblia vorbește despre trei ceruri. Știm asta, primul cer, 

al doilea cer și al treilea cer. Eu cred că a fost Pavel care a fost răpit în al 

treilea cer și a văzut lucruri despre care nu i-a fost îngăduit să vorbească. 

Acum, primul cer, este numit, în Scriptură, ceva ca norii; cu alte cuvinte, 

jos dedesubt, aici pe pecetea pământească. Acum când acea Atmosferă 

de deasupra norilor ajunge jos în biserică, acela este un loc ceresc, apoi, 

al doilea cer este considerat sistemul solar. Și al treilea cer merge dincolo 

de acela. 
123 Acum, noi doar s-a întâmplat să ne gândim, doar urmăriți aceasta 

un minut. Acum, Einstein a dovedit științific, că dacă două obiecte vin 

împreună unul cu celălalt, ca două mașini care vin de-a lungul drumului și 

ele ar veni suficient de repede (Acum, ele cu adevărat ar trebui să meargă 

repede, cu un miliard de mile pe secundă) dar ele ar putea trece drept 

unul prin altul și să nu deranjeze deloc lucrul. Viteza ar face asta, le-ar 

trece drept unul prin altul fără să deranjeze ceva. 
124 Acum, dacă veți observa, eu am stat aici nu demult la Muntele 

Palomar, în California și eu am observat acolo acel telescop care poate 

vedea la o sută douăzeci de milioane de ani lumină. Acum, gândiți-vă, o 

sută și douăzeci de milioane de ani lumină, câte mile ar trebui să fie 

parcurse. Înțelegeți? 
125 Dar totuși Cerul este la atât de multe miliarde și miliarde și miliarde 

de---de ani lumină dincolo de aceea, încât nu te-ai gândit măcar la asta. 

Cum vom ajunge noi Acolo? Este vorba de călătoria care va fi ca gândul, 

este atât de rapidă, ea va fi mai rapidă. Dacă te-ai putea gândi la cer, 

aceea-i cât de repede tu ai fi acolo. Isus, după ce El a fost înviat, a venit 

chiar prin ziduri, chiar prin uși și a stat și a mâncat pește gătit și fagure de 

miere. Aleluia! Viteză! Imediat ce această viață a ieșit afară din trup, noi 
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suntem în prezența lui Dumnezeu, dincolo. Noi cunoaștem numai metri și 

centimetri, metri pătrați și kilometri și așa mai departe, noi suntem legați 

de acest sistem al pământului. Dar când noi plecăm de-aici, frate, o, vai, 

ce timp! 
126 Vorbind seara trecută despre Avraam și sămânța lui după el, cum 

a arătat prin Avraam Dumnezeu, cum El l-a justificat pe Avraam, al 12-lea 

capitol din Geneza. Și în...acesta în jos, în al 16-lea capitol, cum El a 

confirmat legământul prin sfințire. În capitolul al 17-lea l-a lăsat să se 

hrănească la pieptul Său, să tragă înăuntru Duhul Sfânt. Și apoi El a 

confirmat sau l-a pus (cum m-ați auzit voi pe mine predicând predica De 

El să ascultați), l-a dus pe Avraam și i-a schimbat numele din Avram în 

Avraam, i-a dat o parte din Numele Lui, Elohim, h-a-m. Apoi noi aflăm, 

după aceea că El i s-a arătat lui Avraam. 
127 Acum la Sămânța lui, priviți cum a făcut El Seminței în același fel. 

Sămânța lui Avraam a venit prin justificare, sfințire, botezul Duhului Sfânt; 

manifestarea Numelui Său, descoperind cine este El (acea descoperire 

despre Cine? Isus Cristos), botezul în Numele Lui și așa mai departe 

astfel, acea descoperire, împărțindu-și Numele Său cu Biserica Lui, i-a 

chemat afară. Apoi ce-a făcut El? În aceeași biserică în care El a chemat 

Numele Lui, Numele lui Isus, ce-a făcut El? El a apărut în aceeași formă 

în care a făcut El lui Avraam, fiind în stare să discearnă duhul în spatele 

Lui. Vedeți? A apărut în același  Nume, în același lucru, în aceeași formă! 

Noi suntem chiar la capătul drumului. 
128 Acum observați ce a avut loc. Când El a făcut aceea, acela a fost 

ultimul semn pe care El l-a dat bisericii înainte ca schimbarea să vină la 

biserică, la Avraam și Sara. Acum când Îngerul a spus taina, femeia 

(Biserica, pe care o reprezenta), ea cu greu putea crede asta, ea doar a 

râs în sinea ei. Vedeți, ea avea o sută de ani, ea nu mai trăia cu Avraam 

ca soț și soție. Voi înțelegeți ce vreau să spun, relații familiale, probabil cu 

douăzeci de ani mai înainte; păi, ei erau morți privitor la acel fel, Sara; 

Avraam tot așa de bun ca mort, pântecele Sarei tot așa de bun ca mort. 

Dar ce s-a întâmplat? Ce-a avut loc? Ea a spus: „Cum aș putea eu, fiind 

bătrână cum sunt și domnul meu, noi nu avem...am încetat în acel fel, noi 

am încetat aceea în acel fel, de mulți, mulți ani. Aceea este imposibil 

pentru el. Este imposibil pentru mine. Cum pot face eu asta?” Și a râs în 

sinea ei.  
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129 Îngerul a zis: „De ce a râs ea?” De ce a gândit ea înăuntrul inimii 

ei? De ce a spus ea aceasta?” Acum, urmăriți, acela a fost ultimul semn 

înainte ca ceva să i se întâmple lui Avraam și Sara? 
130 Acum, eu am predicat aici odată și v-am spus că Dumnezeu i-a 

transformat înapoi într-un bărbat și o femeie tânără. Ca să dovedesc asta: 

ea s-a dus, ei au plecat într-o mică călătorie și s-au dus jos la---la Gherar 

și Abimelec, acel rege filistean, s-a îndrăgostit de Sara și a vrut s-o ia în 

căsătorie. Din cauză că ea era din nou o femeie tânără, frumoasă. Și 

observați, El a trebuit să facă ceva, El a trebuit s-o schimbe. El nu i-a pus 

doar înapoi la un bărbat și o femeie tânără, pe el și pe ea, El n-a făcut 

aceea; pentru că dacă ei ar fi fost în felul acela, același lucru fusese deja. 

Vedeți, ei au venit întocmai...pentru că el s-a căsătorit cu ea când ea era 

cam de șaisprezece ani și el era doar un bărbat tânăr și ei au trăit toată 

viața lor fără copiii. Dacă El doar i-ar fi restabilit, ei bine, ei doar ar fi făcut 

același lucru iarăși. Dar El a trebuit să facă ceva diferit; El a trebuit să-i 

schimbe astfel ca ei să poată avea acest fiu promis, fiul promis pe care ei 

urmau să-l primească. Dar El a trebuit să schimbe întregul lor sistem și 

să-i transforme înapoi în tineri și să-i schimbe, ca să primească fiul. 
131 Același lucru urmează să-L facă El în continuare! După aceea și 

amintiți-vă, după ce acel semn a fost manifestat pe deplin lui Avraam și 

grupului lui, atunci următorul lucru care urma să vină era acea schimbare. 

Vedeți? Acum, noi am văzut totul prin justificare, sfințire, botezul cu Duhul 

Sfânt, punerea fiului în poziție și semnele și minunile Lui, care sunt în 

Prezența Lui să discearnă gândurile inimii și așa mai departe, așa cum a 

spus El: „Așa cum a fost în zilele Sodomei, așa va fi la venirea Fiului 

omului.” Noi vedem aceea luând loc chiar acum! Care este următorul 

lucru? Schimbarea trupului. Acum, aceasta arată după ce așteptăm noi, 

un Fiu așteptat. Glorie! Este aceea corect? Noi nu-L putem întâmpina în 

aceste trupuri. Dacă noi suntem schimbați înapoi în bărbați tineri și femei 

tinere, noi încă nu-L putem întâmpina pentru că noi trebuie să-L întâlnim 

în văzduh. Trebuie să fie ceva făcut pe lângă schimbarea noastră înapoi 

la bărbați și femei tinere, noi trebuie să fim schimbați și răpiți în văzduh 

să-L întâmpinăm pe El. Și următorul lucru care vine este Răpirea bisericii 

și schimbarea trupului sfinților care dorm, să-L întâmpine de Domnul Isus  

în văzduh. 
132 O, memorialul paștelui, aceia care sunt pecetluiți de Duhul Sfânt! 

Acum, la poarta Edenului, omul a fost pecetluit departe de la Dumnezeu; 

la Cincizecime, el a fost pecetluit etern în Dumnezeu. El intră înăuntru sau 
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nu mai este afară, el este Acolo pentru totdeauna! Priviți! Un singur Duh, 

„Noi toți suntem botezați într-un singur Trup prin Duhul Sfânt.” Este aceea 

corect? Atunci până când suntem noi pecetluiți? Până în ziua 

răscumpărării voastre! El nu mai merge afară la lucrurile lumii. Căci voi 

sunteți morți și viața voastră este ascunsă în Dumnezeu prin Isus Cristos, 

pecetluiți înăuntru prin Duhul Sfânt.” O, ce Scriptură frumoasă, pecetluiți 

în Cristos prin Duhul Sfânt! 
133 Atunci când Isus a înviat din morți, omul a fost din nou forțat să-și 

facă decizia: „A înviat El sau nu a înviat?” Și ce au făcut ei? Au făcut 

același lucru pe care l-au făcut la acel proces fals, politică și biserică 

împreună la un loc, pentru că politica și religia au ajuns împreună la un loc 

tot așa cum ei au făcut atunci. 
134 Întocmai la fel cum ei urmează să facă în viitor și fac asta chiar 

acum, politica și religia! Ahab era un ins destul de bun, dar Izabela, el s-a 

căsătorit cu ea. Eu nu spun că președintele Kennedy nu este un bărbat 

bun, dar el este căsătorit cu acel sistem al Izabelei. Nu a fost Ahab care a 

făcut asta, a fost Izabela în spatele tronului, care controla asta. Este acel 

sistem al Izabelei care urmează să facă necaz aici. El trebuia s-o facă 

pentru că el s-a căsătorit cu ea. El trebuie să primească asta, el trebuie      

s-o facă, el este căsătorit cu ea. O, vai! Oamenilor, nu puteți voi vedea ce 

face Scriptura? Nu puteți voi vedea unde stăm noi aici în zilele din urmă? 
135 Acum observați omul după înviere. Vedeți acel proces simulat, s-a 

întors spre biserică, știind ce va face biserica. Și ce s-a întâmplat când 

acești soldați s-au speriat și au fugit? Biserica i-a plătit pe acești soldați și 

le-a dat bani, să meargă să spună că „Ucenicii Lui au venit noaptea și     

L-au luat.” 
136 Atunci eu vreau să vă întreb. Dacă ucenicii au venit noaptea și     

L-au luat pe El, de ce n-au luat și pânza care a fost pe El? Dacă ei erau 

hoți și furau, de ce n-au luat și pânza? Dar pânza stătea chiar acolo, cu 

ștergarul de peste fața Lui, pânza stătea unde a fost peste trupul Lui, El 

doar s-a mișcat drept printre toate acelea și s-a ridicat în înviere. Niciun 

lucru nu a fost deranjat; doar în felul în care El era întins, El zăcea în 

același fel, dar El trebuia să iasă din pânză. Amin. 
137 Vedeți, dar un proces simulat din nou, o---o---o acuzare falsă. Din 

ce cauză? Ei au fost forțați, ei au fost siliți să facă o decizie. Omul a 

trebuit să facă o decizie. Biserica a trebuit să spună: „El a înviat din morți,” 

sau, „El nu a înviat din morți.” Amin. 



30                                               ADEVĂRATA PECETE A PAȘTELUI 
138 O, haideți să ne ascuțim auzul acum, porniți-vă aparatul vostru  

auditiv spiritual. Observați, s-a ajuns la același lucru. Oamenii încearcă să 

urmeze, ca adunările noastre și spun... Am auzit chiar biserici, Biserica lui 

Cristos, așa numită, că a spus: „Eu voi da o mie de dolari oricărui om care 

poate arăta o dovadă a unei învie...sau persoană care a fost vindecată.” 

Am dus doctori la ei și ei nici măcar n-au vrut să creadă. De ce? Ei au fost 

siliți să facă o decizie. Ei s-au pecetluit afară, cu Cain, cu cultele 

religioase. Adevărata bisericuță a lui Dumnezeu este în minoritate, dar 

întotdeauna s-a mișcat în acel fel, dar ea va...Cum a suferit ea acei o mie 

cinci sute de ani de epoci întunecoase? 
139 Ei zic: „Biserica Romană!” Sigur, biserica romană a fost la început 

biserica penticostală, biserica catolică a fost. Ea a început la Cincizecime, 

dar apoi ea a vrut să se organizeze. 
140 Și dacă această biserică penticostală va mai sta pentru alți două 

mii de ani, ei vor fi mai rău decât sunt catolicii acum. Ei ajung atât de 

departe de toate! Am fost întrebat ziua trecută: „Urmează tu să predici 

dacă vii în acest loc despre femeile care sunt machiate, că ele n-ar trebui 

să poarte pantaloni scurți, n-ar trebui să poarte aceste lucruri?” 

Am spus: „Nu-mi cere atunci. Nu, domnule. Nu-mi cere să vin.” 

„Urmează tu să predici asta?” Ei chiar au spus: „Ce treabă ai tu cu asta?” 

Am spus: „Este treaba Domnului și eu sunt în lucrările Domnului.” 

Aceea este exact corect. Exact! Astfel că eu am spus doar... 

„De ce faci aceea? Nu sunt alte lucruri de spus?” 

Am spus: „Da, dar lăsați ca ele să facă aceea și apoi noi vom vorbi 

despre alte lucruri, vedeți voi. Înțelegeți? Vedeți, să---să---să punem 

fundația.” 
141 Aceea este problema. Voi încercați să săriți în vârful scării, când 

voi s-ar cuveni să fiți încă în partea de jos. Înțelegeți? Începeți de-aici de 

jos, curățiți-vă și începeți corect și apoi noi am putea zidi pe aceea. Altfel, 

voi nu puteți zidi pentru că orice fundație care nu este zidită pe principiile 

lui Cristos va cădea. Și Biblia, Ea a spus: „Este o urâciune pentru o 

femeie să poarte îmbrăcămintea care aparține unui bărbat.” Aceea nu s-a 

schimbat deloc cum Dumnezeu nu s-a schimbat. El este Etern și 

gândurile Lui de ieri sunt aceleași cum sunt astăzi și vor fi pentru 

totdeauna. Duhul Lui este același ieri, azi și-n veci. Lucrările Lui sunt 

aceleași ieri, azi și-n veci. Răscumpărarea Lui este aceeași ieri, azi și-n 

veci. El este același ieri, azi și-n veci. Nu există cale să ocolești asta. 
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Acum, dovada că este o budincă e să mănânci din ea. Noi știm aceea. 

Este asta corect? Dumnezeu a spus că este. 
142 Omul s fost forțat să facă o decizie. Ce au fost ei forțați prima dată 

în zilele lui Cristos? Ce au fost ei forțați să facă? Ei au fost forțați mai întâi 

să-L accepte pe El. El le-a arătat semnul Lui, Pecetea Lui, El era Mesia! 

Cum a arătat El asta? Doar exact întocmai cum a spus Biblia că El va 

face. El era Profet și El a discernut gândurile din mintea lor. Și ei au spus: 

„El este un diavol, Beelzebub.” Ei au fost siliți să facă o decizie. Ei n-au 

mai putut-o ține. 
143 Și nici nu poate biserica penticostală, sau baptistă sau 

prezbiteriană! Duhul Sfânt are...Cristos a înviat și El este în biserică. Și ei 

zic: „Acest om botează în Numele lui Isus. El crede că voi nu trebuie să 

vorbiți în limbi pentru Duhul Sfânt și lucruri asemănătoare cu acelea, că 

aceea nu este dovada inițială. El crede în femei, femeile noastre toate își 

poartă părul în felul acela. Eu cred că asta nu are nimic de-a face cu 

asta.” Atunci de ce Dumnezeu adeverește că Acesta este Adevărul? Aflați 

unde este asta. 

Ei au refuzat Mesianitatea Sa când El le-a arătat că El era Mesia. 

Ei au fost forțați să spună ceva. 
144 Și așa sunt ei astăzi, respingând Asta și nu vor sponsoriza Asta și 

se vor spăla pe mâini de la Acesta. Decizia este forțată peste ei. Nu există 

cale de mijloc! Noi suntem la timpul sfârșitului. Omul este silit să accepte 

Asta sau s-O respingă. Voi trebuie s-O acceptați sau s-O respingeți. Ea 

este forțată peste America. Ea este forțată peste Tabernacolul Branham. 

Este forțată asupra penticostalilor, asupra metodiștilor. Este forțată 

pretutindeni. Voi va trebui s-O luați sau să-O lăsați. Dumnezeu a confirmat 

Cuvântul Lui arătând semnele Lui, susținând slujba Lui, arătând exact ce 

este El prin a dovedi că El este Dumnezeu. Isus a spus: „Dacă Eu nu fac 

lucrările Tatălui Meu, atunci să nu Mă credeți.” Așa este. „Dar dacă Eu fac 

lucrările Tatălui atunci voi credeți lucrările. Aceea este așa. Vedeți, ei nu 

pot, ei---ei---ei nu pot afla nimic în Acela pentru că Acela este adevărat. 

Atunci de ce nu-L primesc? Este din cauza denominațiunii. Ei nu-L pot 

primi pentru că ei sunt forțați să vină la o expunere. 
145 Și în Ohio doar acum câteva zile, aceleași biserici care m-au 

sponsorizat cu un an în urmă; pentru că eu am atacat asta și am arătat că 

este greșit, n-a fost niciuna din ele, decât una singură, fratele Sullivan, 

care să coopereze. Am spus: „Eu încă am aceeași mână, aceleași 

picioare, eu încă am același Mesaj, eu încă sunt același frate Branham. 
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ce se întâmplă cu mine?” Nu sunt eu. Duhul Sfânt încă vorbește, Duhul 

Sfânt încă face aceleași lucrări, El încă arată asta. Dar voi sunteți siliți! 

Așa este, ei sunt siliți. Și Duhul Sfânt care cade drept în mijlocul lor și care 

vorbește Cuvintele și spune lucrurile pe care le-a spus El atunci. Apoi ei 

încă... 
146 Priviți aici în California ziua trecută. Eu cred că pot afla asta aici;    

iat-o. Eram la restaurantul cu autoservire Clifton, luând micul dejun. Și 

acolo un frate baptist...după ce eu am terminat să sfâșii bisericile în 

bucăți, spunându-le cum făceau ele rău și lucrurile pe care le făceau ele, 

respingându-L pe Dumnezeu. Acest frate baptist a venit aici și-a pus 

brațele în jurul meu să se roage. Și când el a făcut-o, a început să 

vorbească ca în limbi. Când el...Acum, el era baptist, nu știa nimic despre 

asta. Când el a trecut prin asta, el a spus... 
147 Și o femeie care stătea în spate acolo, din Louisiana, un francez a 

spus: „Aceea n-a fost o limbă necunoscută, aceea era franceza.” Și aici a 

stat o altă femeie din Elveția, Lausanne care vorbește franceza. (Eu am 

fost acolo). A spus că ea a tradus aceea corect. Aici a venit un tânăr care 

a pășit pe-acolo (nu l-am văzut niciodată, nimeni nu l-a văzut vreodată), el 

era translatorul francez pentru O.N.U., a spus: „Exact, aceea este corect,” 

a spus. 
148 Și acest bărbat a spus și voi îl cunoașteți pe acest om, îi voi spune 

numele doar într-un minut. Numele lui era Henry. Îi voi spune numele lui 

de familie doar într-un moment, cred că este scris aici. Asta este în Glasul 

Oamenilor de Afaceri, dacă asta nu este. Dar el....O, da. „Prin Danny 

Henry.” Acum aceea este...Nu mă pot gândi acum la acea stea de cinema. 

(Un frate spune: „Marilyn Monroe?”) Nu, nu este Marilyn. Meda, care...? 

Jane Russel, vărul lui Jane Russel. Și el a venit și și-a pus brațele în jurul 

meu, să-mi facă un comentariu și iată cuvintele pe care le-a spus el: 

„Acea predică ar putea fi pusă În Cartea Apocalipsei.” A spus: „Ea este 

corectă! El a spus: „Vreau să mă rog pentru tine, frate Branham.” El și-a 

aruncat brațele în jurul meu, a  început să vorbească în franceză și nu știa 

nimic despre ea. 
149 Și iată care era traducerea, el o are notată așa cum documentul a 

venit în format și așa mai departe. Ea zice: „Eu, Victor D-e D-o-w-x,” nume 

francez, „eu sunt francez,” și așa mai departe, „și eram acolo când---când 

Danny,” cum numiți voi asta, „Danny Henry a dat acest mesaj peste fratele 

Branham, în 11 februarie,1961.” El locuiește în North Kings Road, nr 809, 

Los Angeles 64. Ascultați la---ascultați citirea: 
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Pentru că ai ales cărarea îngustă... 

 

Acum, voi vedeți, eu înțeleg bine. Este o parte din asta pe care eu 

nu o înțeleg. 

 

Pentru că tu ai ales cărarea îngustă, calea mai grea, tu 

ai umblat în propria ta alegere... 
 

150 Eu pot să înțeleg aceea corect, înțelegeți. Vedeți, tu ai ales asta tu 

însuți. Moise și-a făcut propria lui alegere, el n-a trebuit să facă asta. Nici 

eu n-a trebuit să iau această cărare. Eu aș putea avea clădiri mari, afară 

dincolo cum au unii din ei. Eu aș putea fi peste tot la televiziune. Dar cine 

m-ar sponsoriza pe mine pentru---pentru a dărâma chiar temelia? Dar un 

singur lucru e sigur, eu nu trebuie să mă aplec la picioarele nimănui decât 

la ale Domnului Isus Cristos. Așa este! Da. Eu predic ceea ce spune 

Biblia. Nu trebuie să compromit cu organizațiile lor pentru că eu nu aparțin 

la ele. Eu mi-am făcut alegerea. Întocmai cum a spus El sus acolo: „Așa 

cum am fost cu Moise, așa voi fi Eu cu tine.” Și El i-a dat lui Moise două 

semne de confirmare, să dovedească. Și Moise și-a făcut propria lui 

alegere. Vedeți, Moise și-a făcut propria lui alegere. Astfel că este ușor de 

înțeles aceea, vedeți: „Tu ai ales o...” 

 

  Pentru că tu ai ales cărarea îngustă, calea mai grea, tu 

ai umblat în propria ta alegere... 

 

Acum aici, acum acest om, acum urmăriți cum este ea scrisă, voi 

puteți vedea că ea este scrisă în---în cuvinte străine. 

 

...tu ai luat decizia corectă și precisă și ea este CALEA 

MEA. Binecuvântat fie Dumnezeu! „Ea este CALEA MEA”, 

a spus El. Din cauza acestei decizii importante, o mare 

porțiune din cer te așteaptă. 

 

El  n-a auzit niciodată de viziune, înțelegeți, despre aceasta, voi vă 

amintiți vedenia. 
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...mare porțiune din cer te așteaptă. Ce glorioasă decizie ai 

făcut tu! (Înțelegeți?) Aceasta în ea însăși... 

 

Acum, iată, de-aici încolo, eu nu înțeleg. 

 

Aceasta, în ea însăși. Este aceea (Paranteze mari în jurul ei) ce 

va da și va face să vină la împlinire, victoria măreață în dragostea 

divină. 

 
151 Eu nu știu ce înseamnă aceea, „aceasta va face să vină la 

împlinire.” Poate în cortul mic într-una din aceste zile, stând în spate 

dincolo, El o va face cunoscută. 
152 De ce? Nu pentru că noi trebuia să facem asta. Nu pentru că---că 

asta---asta este doar o cale ușoară. Tu poți fi popular, fiecare să te bată 

pe spate, bani curgând de peste tot pentru radio sau televiziune și așa 

mai departe. Ei au spus că ei o vor lua și o vor televiza. Eu nu cred în a 

lua lucrurile lui Dumnezeu și în a le pune în așa chestii de vulgaritate ale 

lumii. Nu cred în toate aceste chiote și a fabrica ceva ce nu este. Eu doar 

cred în a lăsa asta în pace, așteptați. Dumnezeu, El este Dumnezeu, 

lăsați-L pe El să facă cu asta ceea ce vrea El să facă. Noi suntem slujitori, 

doar să slujim pe Domnul, doar să facem cum a spus Dumnezeu. Omul, 

în mijlocul a toate astea, totuși, el este forțat să facă o decizie. 
153 Ei au fost siliți să facă o decizie când Cristos era aici pe pământ 

pentru că El le-a dovedit că El era Mesia. Este aceea corect? Și ei au fost 

siliți și cum L-au numit ei? „Beelzebub, un ghicitor de noroc.” Apoi El...prin 

semnul Lui, Pecetea, la paște, Dumnezeu a dovedit asta că El L-a înviat 

din morți. După toate aceste lucruri, El L-a înviat din morți! 
154 Acum, biserica ce pretinde că are Duhul Sfânt. Dovada lui 

Dumnezeu pentru asta, că tu ai trecut de la moarte la Viață pentru că 

lucrurile vechi au trecut și lucrurile au devenit noi pentru tine. Aceea este 

dovada lui Dumnezeu de înviere. Tu nu mai ești cum erai, tu ești 

schimbat! Unde tu obișnuiai să te îndoiești de Cuvântul lui Dumnezeu, la 

fiecare Cuvânt pe care Dumnezeu Îl vorbește, tu spui „Amin!” Vedeți, este 

ceva ce ți s-a întâmplat. Aceea este doar prima formă a învierii, Duhul 

dinăuntru. 
155 Acum Cincizecimea. După Cincizecime, când acești oameni au 

primit Duhul Sfânt omul a fost forțat din nou să facă o decizie: „Este aceea 

de la Dumnezeu sau nu este de la Dumnezeu?” Și ce au spus ei? „Ei sunt 
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eretici. Aceea este nebunie. Ei au o iluzie.” Chiar și Agripa i-a spus lui 

Pavel: „Tu ești smintit.”  Smintit înseamnă „nebun.” 
156 Și ce-a spus Pavel? „În calea care este numită erezie, aceea este 

calea în care eu mă închin lui Dumnezeu.” El avea Pecetea Paștelui! El a 

fost acolo unde s-a întâmplat ceva. Eu sunt bucuros să dau mâna cu el în 

această dimineață, în inimă și să spun: „Pavel!” De ce? Noi a trebuit să 

predicăm același Cuvânt. Pavel a poruncit să fie botezați, în Numele lui 

Isus, după ce au fost botezați, cu alte cuvinte, El a spus: „Dacă un înger 

din cer spune altceva, să fie blestemat.” El a predicat vindecarea divină. 

El a predicat puterea învierii. El a predicat pe Isus Cristos același ieri, azi 

și-n veci. Viziuni și puteri și manifestări ale Duhului l-au urmat. 
157 Voi trebuie să aveți același Mesaj, același lucru. Nu o teologie, nu 

ceva fapte bisericești, ci Puterea lui Dumnezeu, Cincizecimea și aceeași 

Pecete. Pecetea Duhului Sfânt, Adevărata Pecete de Paști a lui 

Dumnezeu sunt acreditările unui om. Corect! Este dreptul vostru de 

naștere. Este acreditarea că tu ai trecut de la moarte la Viață și 

Dumnezeu lucrează prin tine în același fel în care a făcut prin Domnul 

Isus pentru că aceea este acreditarea ta. „Aceste semne îi vor urma pe 

cei ce cred. Mergeți în toată lumea,” după Paște, după Cincizecime, după 

ce a fost dată Pecetea Paștelui, a învierii. Ce era asta? Viața care a fost 

în Cristos și care a fost înviat a venit și a adus la viață Biserica Lui și 

locuiește în biserică să facă aceleași semne. 
158 Eu sper că asta nu trece peste capul vostru. Sper că nu vă țin atât 

de mult că voi---că voi nu---nu cumva să nu obțineți bucuria a ceea ce 

vreau să spun, înțelegeți. Știu că este greu, voi oamenilor care stați în 

picioare. Vă rog, doar---doar câteva minute, încercați dacă puteți. Vedeți, 

eu vreau ca tu să înțelegi această idee, prietene. Vreau ca tu să vezi ce 

este în inima mea, ce este aici de treizeci și unu de ani de când am 

așezat acea mică piatră de temelie la colț. Vedeți, este un Adevăr, eu am 

încercat să stau pentru El. Sunt tot felul de lucruri care au ieșit din El, asta 

este adevărat, dar a fost întotdeauna în acel fel. 
159 Citeam despre Martin Luther, spunea: „A fost un lucru greu de 

crezut că el a putut protesta biserica catolică și să scape cu asta. Acela a 

fost un lucru mare. Dar lucrul cel mai mare este acela cum a putut el să-și 

țină capul la un nivel deasupra la tot fanatismul care a urmat trezirea lui, 

că a putut sta adevărat în Biblie.” Spuneți ce spune Dumnezeu și nu 

spuneți altceva. Doar stați drept cu Acela, umblați în decizia dreaptă, 

precisă a lui Dumnezeu. În loc de...Dacă Dumnezeu decide asta să fie în 
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acest fel, să stăm drept cu Asta. Aceea este decizia Lui. Amin. Da, 

domnule. Da, domnule. 
160 Pecetea Cincizecimii sunt acreditările credinciosului că el a trecut 

de la moarte la Viață pentru că el a primit Binecuvântarea Cincizecimii, 

Pecetea de Paști a lui Dumnezeu pentru Fiul Lui. El Și-a Pecetluit pe 

primul Său Fiu cu Duhul Sfânt. Este aceea corect? Adevărat. Și El a 

Pecetluit pe toți ceilalți copii ai Lui cu Duhul Sfânt. 
161 Acum noi aflăm aici aceea prin pecetluirea acesteia în acest timp, 

așa cum timpul sfârșitului se apropie. Este un loc aici în care se cuvine să 

țintesc despre fii, fiii lui Cain acolo afară acum, au fost forțați la un loc în 

care ei trebuie să facă o decizie. Vedeți, este greu pentru ei să facă 

pentru că dacă ei fac, ei trebuie să renunțe la drepturile lor 

denominaționale. Vedeți? Așa au făcut fariseii. Voi știți, fariseii au făcut o 

decizie privitor la Isus când El a dovedit că El era Mesia. Și când Duhul 

Sfânt a dovedit această Cale care este numită erezie, care a dovedit că El 

este Duhul Sfânt, omul a trebuit să facă o decizie. Ei nu pot sta în același 

loc. 
162 Aici, seara trecută, eram afară, mă rugam pentru o doamnă 

bolnavă în spital. Și când m-am dus am auzit pe cineva strigând: „Billy!” Și 

am privit în jur. Era unul din frații noștri de-aici, el vine aici, Roy Slaughter. 

El stătea pe hol nu departe de mine și a spus: „Soția fratelui meu este 

bolnavă. Vrei să te duci înăuntru și să te rogi pentru ea?” 

Și eu am spus: „Desigur.” 
163 M-am dus înăuntru. Și acolo era o altă doamnă în vârstă, cam de 

șaizeci de ani, stătea întinsă acolo, părea fiul ei cel care stătea alături. 

După ce am vorbit cu ei un pic, am spus: „Putem noi...Noi vom avea un 

cuvânt de rugăciune.” 

Ea a spus: „Trage acea perdea!” 

Și eu am spus: „În regulă.” Am spus: „Ești o credincioasă?” 

Ea a spus: „Eu sunt metodistă.” 

Eu am spus: „Nu aceea este ce am întrebat.” Am spus: „Ești o 

credincioasă?” 

Ea a spus: „Sunt metodistă. Noi suntem metodiști. Doar trage acea 

perdea!” 
164 Eu n-am făcut asta. M-am rugat oricum și m-am rugat pentru ea, 

astfel m-am rugat ca Dumnezeu s-o salveze. Dar asta este, tu nu ești 

creștină, tu ești metodistă. Vedeți, tu ești---tu nu ești credincios, ești 
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metodist. Mărturia ta spune asta. Milă, vai, cât de departe poți tu cădea de 

la Biblie? 

Credincioși! „Și aceste semne îi vor urma pe cei ce cred!” 
165 Ești tu creștin? „Eu sunt metodist.” Aceea arată cu tu nu ești 

creștin. Ești tu creștin? „Eu sunt Biserica lui Cristos.” Aceea arată că tu nu 

ești un creștin. 
166 Tu ești creștin pentru că ești credincios. Și dacă ești credincios, 

Isus a spus în Marcu, capitolul al 16-lea: „Aceste semne îi vor urma pe 

aceia care au primit Pecetea Paștelui până la sfârșitul lumii.” Așa este, tu 

ești un credincios. 
167 Și oamenii sunt forțați, ei sunt forțați acum. Lucrul operează și ei 

sunt forțați fie să accepte Asta sau să Îl condamne. Și ce fac ei? Îl 

condamnă. 
168 Dar el nu putea să facă asta în trecut acolo în epoca Penticostală, 

pentru că Penticostalii merg drept înapoi și se organizează, venind, 

organizându-se pe ei înșiși în același lucru din care ei tocmai au ieșit. 

Penticostalii a ieșit afară. Cincizecimea nu este o organizație, 

Cincizecimea este o experiență care vine la un credincios. Dar ei au făcut 

o organizație din ea și au făcut același lucru cu care ei s-au luptat atât de 

mult să iasă din el. 
169 Același lucru l-au făcut națiunea și politica, a venit aici de la 

libertatea de religie, de la învățătura vechii prostituate catolice și au venit 

drept înapoi și printr-o orbire a politicii, au ales unul din oamenii lor cheie, 

un milionar, milionar făcut prin whiskey și prostii și lucrurile lumii, cum a 

devenit el milionar și l-au pus pe tronul Casei Albe cu sistemul 

catolicismului în spatele lui. Nici nu este acolo de șase luni și se 

dovedește că aceea este așa. 
170 Și biserica penticostală a ieșit din organizație și i-a numit „reci și 

formali și femeile lor, felul în care aționează ele și bărbații, felul în care 

acționează ei.” Și Penticostalii s-au organizat și au luat duhul și s-au dus 

drept înapoi în aceea. De ce? Astfel ca biserica reală a lui Dumnezeu să 

poată fi arătată în puterea ei și în gloria ei. Voi sunteți forțați să credeți 

Aceea. Voi sunteți forțați s-O acceptați sau s-O negați. Glorie lui 

Dumnezeu! Aceea este înaintea voastră și n-O puteți nega. Voi trebuie să 

spuneți „da” sau „nu”. Nu există cale de ieșire afară din asta. Da, 

domnule. Da, ei sunt forțați. Nu sunt terenuri de mijloc. Întreaga lume 

trebuie s-O accepte sau s-O nege. Și acela este felul cum stă ea astăzi. 
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171 Acum noi aflăm că după paști, Isus, în Marcu 16, le-a spus: 

„Mergeți în toată lumea și predicați Evanghelia și aceste semne vor urma.” 

Și omul...Dumnezeu atunci a forțat problema către acei oameni. Ei au 

trebuit să vadă că acei oameni aveau Ceva! Și aceea a durat trei sute și 

șase ani după moartea lui Cristos. Apoi ce a intrat în biserică? Ei erau 

catolici, aceea este exact corect, catolici penticostali. Cuvântul catolic 

înseamnă „universal”. Întreaga biserică este universală. Și ei erau 

penticostali. 

Apoi ce au făcut ei? Ei au mers să aducă înăuntru pe oamenii de 

afaceri, să convertească pe alții, să-i aducă înăuntru. Și ei au avut idei ale  

marii societăți. 
172 Și primul lucru, știți, în Biblie, noi am aflat în învățătura noastră 

când am învățat Epocile Bisericii, că Isus i-a spus înainte ca asta să se 

întâmple, cam cu două sute de ani, că va fi o învățătură sau mai întâi 

acelea vor fi faptele nicolaiților și apoi în final a devenit învățătură. Și apoi 

când a făcut asta, El a spus: „Eu urăsc asta!” Și ce a făcut „cincizecimea”? 

Cei mai înălțați din „cincizecime”, clasa rigidă, s-au organizat și au format 

biserica catolică, prima mamă organizație. 
173 Și mica minoritate a fost forțată să plece la o parte. Și este 

întotdeauna în acel fel de-atunci încoace. Ei au venit prin o mie cinci sute 

de ani și acea minoritate mică a supraviețuit la asta. 
174 Cineva a spus ziua trecută, a zis: „Gândiți-vă la biserica catolică, la 

cât de multe bătălii mari a supraviețuit ea.” Bătălii mari? Desigur, cu---cu 

legea de partea ei, cu națiunea de partea ei, cu politica de partea ei! 
175 Gândiți-vă la acea mică, penticostală care nu avea nimic decât 

Duhul Sfânt, dar ea a supraviețuit la asta. Și chiar aici în această 

dimineață, este o dovadă vie că ea încă trăiește și va trăi pentru 

totdeauna. Nu organizația; ci credincioșii cincizecimii, cei adevărați! Așa 

este. 
176 Acum, după paști, aceasta a fost făcută, forțați să facă o decizie. 

Omul a trebuit să facă o decizie, ei trebuie s-o facă acum. (Eu trec de o 

mulțime de comentarii). Fără teren de mijloc! 
177 Și fiii lui satan vor fi pecetluiți în aceste zile din urmă. Este un timp 

acum, despre care Biblia a vorbit, că toți aceia care n-au avut Pecetea lui 

Dumnezeu au luat semnul fiarei. Și noi știm că semnul fiarei este 

necredința. Prima dată...„Păi, unde spui tu că a început semnul fiarei?” În 

grădina Eden. Semnul fiarei și Pecetea lui Dumnezeu au fost puse în 
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grădina Eden. Exact. A fost înfăptuită prin paști, căci moartea lui Abel a 

dat nașterea lui Set. Așa este! Observați. 
178 Cain a fost fiul lui satan. El era fiul fiarei care a înșelat-o pe Eva. 

Voi puteți numi asta oricum vreți. El era fiul lui satan. Și ce-a făcut el? 

Dumnezeu a pus un însemn pe el și l-a trimis afară din prezența lui 

Dumnezeu. Este aceea corect? Și el și-a luat o soție, nu din moștenirea 

lui Dumnezeu ci și-a luat o soție din țara lui Nod, o altă țară. 
179 Și ce-a făcut organizația? A părăsit adevărata credință a 

cincizecimii când s-a organizat și a luat o soție din organizație. Aceea este 

exact corect. Acum ce a făcut ea: priviți cum---priviți cum a început să facă 

soția penticostalilor și ce spune și ce face, priviți la acțiunea ei. Și stă 

chiar în spate primprejur și încearcă să-L denigreze acum. Tocmai lucrul 

pentru care a stat ea la început, ea încearcă să-L taie, să-L sufoce pentru 

că El este împotriva crezurilor ei. Cum a fost acolo. Dar ea este forțată din 

nou să ia o decizie. Ea trebuie să o ia. Ea trebuie să facă asta. 
180 Dumnezeule, ajută-mă pe mine și pe frații mei care vor sta cu 

mine. Ajută, Dumnezeule, ajută-ne să stăm acolo viteji, nu contează dacă 

este sângele martirului, stați acolo! „Eu trebuie să lupt, dacă trebuie să 

domnesc, crește-mi curajul, Doamne!” 
181 Când văd Duhul Sfânt mișcându-se printre oameni și făcând 

aceleași lucrări, eu știu că El este același Isus Cristos înviat! Amin. Aceea 

o stabilește, în ceea ce mă privește. Vedeți? Amin. În Romani 4:25, 

sfârșitul, vorbind despre Avraam. „El a fost jertfit pentru păcatele noastre 

și a fost înviat pentru justificarea noastră.” 
182 Efeseni 4:30, Duhul Sfânt este Pecetea de Paști a lui Dumnezeu 

care ne pecetluiește pentru Eternitate. Amin. Ne pecetluiește pentru 

Eternitate, Duhul Sfânt a lui Dumnezeu! O, sunteți---sunteți voi bucuroși? 

Sunteți voi bucuroși pentru Paști? Sunteți voi bucuroși pentru această 

experiență? Pecetluiți, închiși cu Dumnezeu într-un loc secret, închiși cu 

Dumnezeu prin harul Său divin, pecetluiți până în ziua răscumpărării 

voastre. Acela este realul, adevărata Pecete de paști. 
183 Cât este ceasul? Amiază, doisprezece fără cinci. Credeți voi? 

(Adunarea zice „Amin.”) Credeți? Să ne aplecăm capetele pentru un moment. 
184 Tatăl nostru ceresc, nu contează ce aș spune și totuși omul ar 

trebui să creadă acest Cuvânt pentru că Acesta este scris aici. Mă rog ca 

fiecare om pretutindeni să Te primească ca Pecetea lor de Paști. Primele 

roade ale învierii, știind că ei au trecut de la moarte la Viață; unde 

moartea a fost odată călcată în picioare, acum Viața ia locul ei. Mă rog ca 
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Tu să arăți acestei adunări, în această dimineață, că Tu încă ești Isus, că 

Tu încă ești Cel ce face miracole și înfăptuiește lucrul. Și știind și eu 

tocmai am spus, așa cum i-a fost confirmat tatălui Avraam, că acel Înger a 

stat cu spatele înapoia audienței sau către Sara și i-a spus ce zicea și 

gândea. O, Dumnezeule, noi am văzut asta timp după timp! Am văzut 

confirmarea, punerea în poziție a Fiului, darea Numelui. Am văzut toate 

aceste lucruri că iau loc, Doamne și noi știm că suntem la timpul 

sfârșitului. Acesta este un paște. Mulți stau în picioare, picioarele îi dor. 
185 Și acum, Tată, tot ce aș putea eu spune n-ar însemna un singur 

lucru după ce Tu ai vorbit, decât dacă este în acord cu ce Tu vorbești. Și 

dacă eu am vorbit Cuvântul Tău, atunci, Tată, eu cred că Tu ești 

Dumnezeu care vei confirma acel Cuvânt. Mă rog ca Tu să acorzi 

aceasta. Lasă Duhul Tău, Doamne, să vină în mijlocul oamenilor și să 

confirme aceasta oamenilor. 
186 Așa cum avem capetele aplecate, peste tot, este poate boală aici 

înăuntru. Nu este nicio îndoială aici înăuntru decât că este boală în 

mijlocul oamenilor. Eu vreau să știu, câți de-aici dinăuntru sunt din afara 

orașului, care sunt bolnavi? Ridicați-vă mâna, din afara orașului. Ei bine, 

ei sunt pretutindeni. 
187 În regulă. Puteți să vă ridicați capul. Voi cere aceea astfel ca voi să 

puteți vedea. Toți care sunt din afara orașului pe care eu nu-i cunosc, care 

sunt din afara orașului și eu nu vă cunosc, ridicați-vă mâna, ziceți: „Sunt 

bolnav.” Ridicați-vă mâinile pretutindeni acum, astfel ca eu doar să-mi pot 

face o idee generală. Pe aici, aici, chiar în acest colț și înapoi de tot în 

spate. Acum, iată provocarea. Este acesta adevărul, ceea ce am 

predicat? Dacă este, Dumnezeu este legat prin datorie să-L înfăptuiască. 
188 Dacă El nu ține aceasta, nu există înviere. Dacă El ține asta, ea 

este siguranța învierii. Aceea arată acea Pecete a paștilor, că El nu este 

mort, ci El trăiește. Atunci să condamni aceea ar fi hulă împotriva Duhului 

Sfânt și aceea este de neiertat. Acum, dacă Duhul Sfânt va veni în 

această adunare... 
189 Eu eram...m-am gândit că poate noi doar vom ridica oamenii, dar 

noi nu putem avea un rând de rugăciune. Priviți aici, doar înghesuiți aici 

înăuntru, copilașii peste tot la altare și pretutindeni. Noi nu putem avea o 

linie de rugăciune. 
190 Dar ascultați, vreau să vă întreb ceva. Este El doar într-un singur 

loc sau El este omniprezent? El este peste tot. Acum, cum aș putea eu să 

vă cunosc, pe cei care ați ridicat mâinile că nu vă cunosc și sunteți străini 
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aici? Nu vreau pe nimeni din oamenii din tabernacol. Vă voi vedea mai 

târziu, înțelegeți. Ci doar oamenii, astfel ca voi să puteți vedea că sunt 

oameni dinafara orașului pe care eu nu îi cunosc. Lăsați Duhul Sfânt să 

vorbească dacă asta este corect sau nu. Lăsați-L pe El să vorbească, 

atunci cuvintele mele vor fi un lucru și dacă este Cuvântul lui Dumnezeu, 

Dumnezeu va ține acel Cuvânt. 
191 Acum amintiți-vă, penticostalii, adevărații credincioși reali ai lui 

Dumnezeu au fost întotdeauna în minoritate. Și ei erau o grămadă de 

care au râs și și-au bătut joc și oamenii nu sunt doritori să ia acea cale. 

Când ei erau luterani, Dumnezeu le-a dat justificarea și ei au fost 

persecutați și-au bătut joc de ei și chiar au fost martirizați. 
192 Dar ai lui Luther s-au dus drept în asta, asta s-a organizat după 

moartea lui Martin Luther. Nu, Luther n-a organizat nicio biserică. Nu, 

domnule. Ci oamenii după el au făcut-o, biserica. Welsey n-a organizat 

nimic. Nu, domnule. Au fost oamenii de după el. Și acum, după 

penticostali, ei au venit înăuntru, ei au organizat-o pe aceea din care au 

ieșit afară. Înțelegeți? 
193 Dar aceea este unde ajungem noi, ajungem drept înapoi în 

crezurile noastre și Dumnezeu.... Chiar minutul în care (eu pot dovedi 

asta prin Biblie) că orice biserică care ia sistemul de organizație, ia 

semnul fiarei. Nu individualii din biserică, ci sistemul bisericii pentru că 

sistemul bisericii este catolic. Catolic: făcând-o toată universală atrage în 

ea totul. Vedeți? Eu pot dovedi prin capitolul al 17-lea din Apocalipsa că 

ea era curvă și fiicele ei erau prostituate, curve. Fiecare organizație  

preia...preia o natură de curvă și urmăriți exact ce a făcut ea, întocmai 

exact cum a făcut mama ei....Astfel ea este iute...Nu oamenii din biserică, 

acum. Metodiștii sunt oameni adevărați. 
194 Eu sper că voi obțineți banda unde Domnul a vorbit și a arătat ce 

se va întâmpla acelei biserici în perioada acestui mare timp cu care ne 

confruntăm chiar acum, când judecățile se pregătesc să lovească 

pământul. Și urmăriți ce se va întâmpla bisericii. 
195 Dar bărbatul-cap al ei a murit, voi știți. Dar când... Ea era o văduvă 

când Ilie a venit înapoi din călătoria lui în pustie; ea era o văduvă. Ilie a 

fost trimis la ea, ea era bucuroasă să asculte acel profet atunci, după ce 

bărbatul – cap a murit. Înțelegeți. Organizația ei a fost pusă în 

Confederația Bisericilor, ea a văzut unde era ea și ceea ce profetul a spus 

că va veni la împlinire, ea era doritoare. Dumnezeu încă a iubit-o și 
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profetul s-a dus acolo și a păstrat-o în viață până când el a trecut Iordanul 

și foametea s-a sfârșit. Da, asta este adevărat. 
196 Ce frumos tablou a venirii Domnului chiar acolo în Ilie. Perfect. Și 

amintiți-vă acest mesaj în zilele din urmă trebuie să fie dat prin Ilie, 

profetul; duhul lui peste biserică. Corect. Corect. Voi știți ce înseamnă 

cuvântul Ilie? În regulă. Acum, să ne rugăm. Și fie ca Duhul Sfânt... 
197 Vreau să vă întreb pe voi oamenii ceva. Acum, vedeți, este 

Dumnezeu un Dumnezeu viu? Este El prezent? Atunci dacă El este, 

vreau să vă întreb ceva. Acum, după ce am vorbit, câți de-aici dinăuntru 

care sunt...cred că acela este adevărul? Este vreunul aici înăuntru căruia 

i-ar place să zică: „Eu nu sunt creștin, frate Branham. Mi-ar place să fiu. 

Roagă-te pentru mine?” Eu nu pot chema sus aici la altar pentru că eu---

eu nu pot. Doar ridicați-vă mâna sus, spuneți: „Roagă-te pentru mine.” 

Este vreunul în clădire? Dumnezeu să te binecuvânteze, pe tine, pe tine, 

pe tine. Asta-i bine. În regulă. Dumnezeu să vă binecuvânteze de jur 

împrejur peste tot. În regulă, bine. În regulă. 
198 Acum, voi aveți un drept, după un mesaj ca acesta, voi aveți un 

drept să spuneți: Frate Branham, tu ne-ai predicat ceva, că în aceste zile 

din urmă tu ai spus că ultimul semn care a fost când El l-a înfăptuit, a 

arătat că El era Dumnezeu.” 
199 Și eu am auzit un predicator iudeu ziua trecută, tocmai a fost...Prin 

mesajul meu despre jertfa vițelei roșii, omul a venit și L-a primit pe Cristos, 

a ieșit din biserica în care a fost crescut printr-o linie de rabini pentru ani și 

ani și ani, pentru---pentru patru sau cinci sute de ani, departe în trecut, toți 

rabini. Și omul a auzit mesajul meu, s-a strecurat într-o adunare și a auzit 

despre acea „vițică roșie” și a fost convertit prin el la creștinism. Și a stat 

în biserică zilele trecute și spunea: „Oricine care nu va crede că erau trei 

Dumnezeu în loc de Unul...” El a crezut într-un singur Dumnezeu până la 

acel timp. El a decăzut, în loc să facă orice altceva. El a spus când 

Avraam, când acei trei au venit, că era deopotrivă Tatăl, Fiul și Duhul 

Sfânt au venit la Avraam. 
200 Acum, eu vreau să urmăriți asta, doar să vă aduc aminte ceva. 

Când Avraam a văzut trei împreună, el nu a spus, „domnii mei,” ci 

„Domnul meu.” Dar când Lot, fratele lui denominațional, când a văzut doi 

dintre ei, el a spus: „Domnii mei.” Aceea arată unde sunteți voi. Vedeți? 

Lot i-a numit pe aceia domnii lui. Avraam a numit pe trei, „Domnul meu.” 

Acolo era doar Unul, care era Domnul. Așa este! Elohim. 



A D E V Ă R A T A  P E C E T E  A  P A Ș T E L U I             43 

 
 

201 Și apoi cei doi Îngeri, care nu erau nimic decât mesageri, au 

coborât acolo și Lot, acel mare frate trinitarian a vrut să-i numească 

domnii lui. Voi știți, „Intrați.” Vedeți în ce stare a ajuns el din cauză că era 

acolo cu lucrurile lumii? Soția lui și toate fiicele lui acolo întocmai ca restul 

lumii și biserica lor rece, formală. Acela este felul în care ajungeți. 
202 Ce-a făcut Îngerul? El a dovedit că era Domnul Dumnezeu. Acum, 

acest Duh Sfânt despre care vorbesc acum, lăsați-l ca El să dovedească 

că El încă este Domnul Dumnezeu. Lăsați-L să dovedească că El era 

Acela. 
203 Acum, voi rugați-vă! Acum, vreți voi...?...Lăsați-mă-să vă întreb din 

nou. Câți de-aici dinăuntru, haideți să luăm o mică porțiune o dată, câți de 

aici dinăuntru sunteți bolnavi și eu nu vă cunosc---nu vă știu, voi sunteți 

străini și vreți ca Dumnezeu să vă vindece? Ridicați-vă mâna. Acum, să 

ne uităm prin această mulțime aici. În regulă. În regulă. Acum lăsați-vă jos 

mâinile doar un minut. 
204 Lăsați-L pe Dumnezeu să vorbească. Acum, eu îmi ridic mâna, eu 

nu-i cunosc pe ei, nu-i știu pe ei. Acum, dacă El este încă Dumnezeu, nu 

va face El același lucru? Femeia care i-a atins haina Lui... 
205 Unele dintre voi femeile lor sau unii dintre voi care ați ridicat mâna, 

este o femeie pe undeva, eu cred. Unde? Mica doamnă de la capăt. Ai 

vrea să-ți ridici mâna? În regulă. Tu erai? În regulă, eu sunt un străin 

pentru tine? Nu te cunosc? În regulă. 
206 Voi doar vedeți dacă El este încă Marele Preot care poate fi atins 

de simțul infirmităților noastre. Eu nu te-am văzut niciodată în viața mea. 

Tu ești o străină pentru mine. Nu știu nimic despre tine. Dumnezeu te 

cunoaște. Și dacă El îmi poate descoperi prin Duhul său Sfânt, Cristos cel 

înviat care a venit aici și mi-a dat mie o înviere temporară prin duhul meu, 

ca duhul meu să plece acum și Duhul Lui să vină înăuntru, apoi să te lase 

să știi dacă El este viu sau nu. Acum, eu nu te cunosc. Acesta sunt eu, eu 

și duhul meu, noi nu te cunoaștem. Dar El te cunoaște. Dar El vrea să 

împrumute trupul meu ca să dovedească că El este Cristosul Cel înviat. 

Eu sunt așa de fericit să I-l împrumut Lui, să I-l dau Lui, oricât vrea el să 

folosească din el. 
207 Dacă Dumnezeu îmi va spune pentru ce ești tu aici, mă vei crede? 

(Sora spune: „Da.”) Tu mă vei crede. Tu ai vene varicoase. Dacă aceea este 

corect, ridică-ți mâna. Tu ai mai mult decât aceea; ai hernie. Corect. Tu nu 

ești din acest oraș, ești din Lima, Ohio. Numele tău este doamna 

Stoddard. Așa este! Soțul stă în spatele tău. Corect. Crezi tu că 
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Dumnezeu îmi poate spune care este necazul lui? El are necaz cu 

spatele, suferă cu spatele. Dacă aceea este corect, ridică-ți mâna, 

domnule. Crezi tu? 
208 Alții jos aici și-au ridicat mâna, de-a lungul pe-aici. Iată, acea 

doamnă de-acolo. În regulă. Eu nu te cunosc. Acela este soțul tău care 

stă lângă tine. Lucrul pe care-l vrei este botezul Duhului Sfânt. Dacă 

aceea este adevărat, ridică-ți mâna. Așa este. În regulă, crede în Domnul, 

doar nu te îndoi deloc. 
209 Am văzut pe cineva venind de la distanță, dar n-aș putea să vă 

spun unde a fost. Da, este bărbatul care stă chiar aici, eu îl văd acum. El 

este pentru mine un străin de asemenea.. Tu ai necaz cu fierea, necaz cu 

sinusul. Tu nu ești de-aici. Ești din Georgia, un loc numit ca Hubbermill, 

Georgia. În regulă. Crede acum și du-te acasă și fii vindecat. 
210 Credeți voi cu toată inima? Este unul care stă chiar în spate aici, în 

spate, acea Lumină stă peste persoană. Ei se roagă pentru un iubit de-al 

lor care are cancer, nesalvat. Crede, ai credință și nu te îndoi. 
211 Eu doar urmăresc. O---o. Iată El este chiar aici. Doamna care are 

capul în jos, se roagă. Ea are necaz cu tălpile și genunchii. Eu nu te 

cunosc, nu-i așa? Suntem străini, ridică-ți mâna. Du-te înapoi la...casa ta 

este în New Hampshire, aceea-i de unde vii tu. Crede și Domnul te va 

face bine. 
212 Doamna care stă în spate acolo cu fetița, se roagă pentru ea, cu 

necaz la rinichi, stă chiar acolo în spate. Ea este din Georgia, de 

asemenea. Doamnă, Cason, dacă tu crezi cu toată inima! Accepți tu Asta? 

În regulă, atunci du-te acasă, fii bine. Eu nu cunosc femeia, n-am văzut-o  

niciodată în viața mea. Dacă noi suntem străini unul de celălalt, flutură-ți 

mâna. Așa este! 
213 Iată un altul care stă chiar în spate aici, un bărbat. El este din 

Georgia, de asemenea. Nu-l cunosc, nu l-am văzut niciodată. Dar l-am 

văzut venind din acel ținut de piersici. Corect. El are necaz cu ficatul, așa 

este și artrită. El stă chiar pe scaunul din spate. Crezi tu cu toată inima, 

domnule? În regulă, du-te înapoi și fii vindecat. 
214 Este cineva care stă lângă tine, doamnă, departe chiar pe rândul 

din spate. Nu, asta nu este pentru ea. Ea se roagă pentru fiul ei. Așa este! 

Crezi tu că Dumnezeu îmi poate spune care este problema cu fiul tău, 

doamnă? Eu sunt străin pentru tine, dar Dumnezeu te cunoaște. Ulcere și 

un necaz mintal. El nu este aici; Dayton, Ohio. Dacă aceea este corect, 

ridică-ți mâna. Acum crede. 
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215 Știți voi că El trăiește? Este El același Isus ieri, azi și-n veci? Sunt 

cel puțin opt sau zece oameni pe care niciodată nu i-am văzut în viața 

mea. Și este asta adevărat? Acum, fie ca Dumnezeul cerului, care este 

prezent, să-i vindece și să-i facă bine pe aceștia. Ei bine, asta vine din 

ungerea Duhului Sfânt, nu de la mine. Fie ca Dumnezeu care poate 

discerne gândurile minții și să se dovedească pe Sine că este Isus Cristos 

același ieri, azi și-n veci, lăsați ca El să vină înainte și să vindece bolnavii. 

El este Dumnezeu pentru totdeauna! Credeți voi aceea? Acum, câți 

doresc să-L creadă pe El chiar acum și să-L accepte ca Salvator și 

Vindecător și ca Botezător și ca Rege care vine? În Numele lui Isus! O, 

aleluia! Ce? Pecetea Paștelui, Pecetea Paștelui care nu dă greș! 
216 Care este lucrul următor? Transformarea acestui trup, să-L 

întâmpine pe Fiul care vine. Noi vom fi schimbați într-un moment, la o 

clipeală a ochiului. Voi puteți să aveți toate pecețile voastre de hârtie pe 

care le vreți; dar Pecetea Paștelui este Duhul Sfânt în inima umană! Îl 

acceptați voi? Credeți voi în învierea Lui? Credeți voi că El este viu pentru 

totdeauna? Credeți voi că El este aici? Îl acceptați voi acum ca Salvatorul 

vostru, Vindecătorul vostru, ca Dumnezeul vostru, ca Regele care vine? 

Credeți cu toată inima voastră! 
217 Așa cum mă rog pentru aceste batiste. Dumnezeule, în Numele lui 

Isus Cristos! Mulți oameni le-au uns. Eu cred că ei au luat de pe trupul lui 

Pavel, batiste și șorțuri și ei erau vindecați. Credeți voi aceea? 
218 Acum, câți încă de-aici dinăuntru sunt bolnavi? Acum, oamenii 

tabernacolului și de-aici din jurul comunității, care sunt primprejur aici, 

acum ridicați-vă mâinile, de jur împrejur de-aici. Acum, credeți voi că El 

este aici? Credeți voi că Duhul Sfânt este aici? Acum, așteptați, de ce să 

așteptăm după altceva? El este aici, așa că haideți să acționăm pe baza 

aceasta! Charlie, ce crezi tu? Amin! Aleluia! O, trebuie să se întâmple! 
219 Eu nu pot vindeca pe nimeni. Nu pot face asta. Nu este nimic în 

mine cu care să vindec. Dar dacă voi veți accepta acest Duh care este 

peste mine acum, nu ar putea fi suficienți diavoli în iad să vă facă să vă 

mai îndoiți de El și voi trebuie să fiți vindecați. Eu nu sunt Vindecătorul; El 

este Vindecătorul. Eu nu pot vedea vedenii; El este Cel care vorbește. 

Este doar trupul meu pe care El îl folosește. 
220 Acum, același Dumnezeu a spus: „Aceste semne îi vor urma pe 

cei ce cred.” Câți credincioși sunt aici înăuntru? Sunteți siguri că sunteți 

un credincios? Ei bine, El a spus: „Aceste semne îi vor urma pe cei ce 

cred. Dacă își vor pune mâinile peste bolnavi, ei se vor însănătoși.” Este 
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aceea corect? Acum puneți-vă mâinile unul peste altul și lăsați-mă să mă 

rog pentru fiecare dintre voi. O, Dumnezeule! O, frate! Ceva trebuie să ia 

loc. Ceva doar trebuie să se întâmple. 
221 O, măreață Pecete de Paști, nu crinul dintr-un vas, ci Crinul din 

Vale. Tu care ai vorbit prin acel băiat ziua trecută, Tu ai venit înainte prin 

Cuvântul Tău. Tu te-ai manifestat că Tu ești Adevărul. Tu ești Adevărul, 

Doamne. Tu ești Învierea. Tu ai spus: „Eu sunt Învierea și Viața, cel care 

crede în Mine, chiar dacă ar muri, totuși el va trăi; oricine trăiește și crede 

în Mine nu va muri niciodată. Eu sunt Învierea și Viața.” „Eu sunt,” nu „Eu 

voi fi, Eu am fost,” „Eu sunt acum, Învierea și Viața.” 
222 Cel care a înfăptuit aceste minuni este Același care a predicat 

acest Cuvânt. Nu spune Biblia că Cuvântul Domnului vine la profet?  

Cine era acela în acele zile, la care ei s-au dus să afle unde este 

adevărata descoperire a lui Dumnezeu? Era profetul. Și cum au știut ei că 

era un profet? Pentru că el avea semnul unui profet, pecetea unui profet. 

Cine este profetul atunci? Duhul Sfânt. 
223 Duhul Sfânt a scris Cuvântul, Duhul Sfânt. Nu eu! El! El este Acela! 

Eu doar v-am spus, El doar a luat trupul meu. El doar ia limba mea, ochii 

mei, pentru că El a știut că eu am predat acelea Lui, astfel El doar a venit 

și m-a făcut să fac asta. Așadar nu sunt eu! Este El! Și nu sunt eu acolo 

afară cu voi, este El acolo afară cu voi. El este Învierea și Viața. O, 

Dumnezeule, Dumnezeule; credeți asta. O, oamenilor: credeți-L pe El. 

Credeți-L pe El. El este aici. 

224 Acum, vreau ca fiecare din voi care stați acolo, aveți credință în 

propria voastră rugăciune. Vreau ca voi să aveți credință în ceea ce voi 

spune. Eu Îi voi cere Lui să vă vindece. Eu Îi voi cere să vă ierte fiecare 

păcat. Ce este acel păcat? Necredința. 
225 Dacă voi, unii din voi de-aici nu ați fost niciodată botezați în 

Numele lui Isus Cristos; bazinul este pregătit. Și dacă voi n-ați făcut-o, 

singurul lucru care v-a ținut înapoi este necredința. De ce să o mai 

acceptați? Refuzați-o. Nu puteți voi vedea Duhul lui Dumnezeu? Nu puteți 

vedea lucrările lui Dumnezeu? 
226 Fugiți de acele organizații. Veniți în Domnul Isus, apoi mergeți în 

organizația voastră și doar răspândiți Lumina. Nu vă îngrijorați, voi nu veți 

fi acolo foarte mult timp. Ei vă vor face...Ce va face asta? Va face propria 

voastră biserică să vină la un loc să ia o decizie. 
227 Când am venit de la biserica baptistă și am stat aici, bisericile au 

trebuit să facă o decizie, astfel ele m-au exclus. Așa este! Eu mă aștept 
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să fiu alungat și alungat, și alungat. Dar într-o zi, eu voi fi primit, când voi 

traversa Iordanul. Corect. Voi veți fi excluși, dar când veți trece Iordanul: 

„Este un singur gând care îmi dă încurajare și face inima mea bucuroasă, 

eu nu va trebui să traversez singur acel râu.” Aceea contează. Într-o zi eu 

voi ajunge la râu, eu nu voi...Va fi Cineva acolo să mă aștepte... să mă 

salute. Eu doar voi fi credincios. 
228 Aici El a vorbit prin Cuvântul Lui, El vorbește prin toate, totul doar 

lucrează perfect prin Cuvânt. Nu este nimeni să poată spune ceva 

împotrivă. Aceea stă chiar înaintea oamenilor. În curând vocea va fi 

redusă la tăcere. Oamenilor ascultați-mă, ascultați-mă. În curând asta nu 

va mai fi aici. Aceea nu va mai fi vorbită, atunci voi vă veți întreba. Dar în 

timp ce voi puteți auzi, supuneți-vă. 
229 O, Dumnezeule, care ai creat cerurile și pământul, acești oameni 

se roagă unul pentru celălalt. Când Tu ai înviat în dimineața de Paști, Tu 

ai dovedit că erai Mesia. Tu ai dovedit că erai Mesia înainte ca Tu să învii. 

Tu ai dovedit că erai prin semnul lui Mesia, Pecetea lui Dumnezeu care 

era în Tine. Tu ai fost sigilat cu Dumnezeu să nu faci nimic decât ceea ce 

El a spus. Tu ai spus: „Eu întotdeauna fac ceea ce place Tatălui.” Aceea 

este să ții Cuvântul Lui. Căci pentru a fi plăcuți lui Dumnezeu, noi trebuie 

să credem Cuvântul Lui și să ținem Cuvântul Lui. Și apoi, Tată, așa este 

astăzi, că fiecare fiu sau...a lui Dumnezeu, fiecare fiică a lui Dumnezeu, 

ca să placă lui Dumnezeu trebuie să țină Cuvântul lui Dumnezeu. Și 

Dumnezeule noi ținem Cuvântul Tău acum prin punerea mâinilor unul 

peste altul. Și eu mă rog pentru această audiență. 
230 După ce am auzit Cuvântul predicat și am văzut străinii că ridică 

mâinile, vedem marele Duh Sfânt mergând acolo afară și le spune chiar 

gândurile din inima lor și cine sunt ei, de unde vin, ce se întâmplă și totul 

despre aceea, cum ar putea oamenii să se mai îndoiască? Dumnezeu le, 

aceea este o mare răsplată pentru aceștia care au stat în această 

dimineață în jurul pereților acestei mari biserici de-aici. 
231 Și mădularele voastre care dor și mămicile cu copilașii și tăticii și 

oamenii în vârstă și toți, așteptând, urmărind să vadă un singur semn al 

viului Dumnezeu. Apoi să-L vadă pe El mișcându-se pe scenă și să 

dovedească că El este Iehova, că El este Isus, Cel înviat. „Eu sunt viu 

pentru totdeauna și am cheile morții și ale iadului,” pentru că El a rupt 

pecetea de pe ele. El a rupt pecetea morții. El a rupt pecetea 

mormântului. El a rupt pecetea iadului. El a rupt pecetea mormântului. Și 

El a deschis pecetea Pomului Vieții și ne-a botezat cu Duhul Lui Sfânt în 



48                                               ADEVĂRATA PECETE A PAȘTELUI 

acel Pom al Vieții și ne-a făcut fii și fiice ale lui Dumnezeu și ne-a 

însărcinat să ne punem mâinile unul peste altul. „Și aceste semne îi vor 

urma pe cei ce cred; dacă ei își pun mâinile peste bolnavi, ei se vor 

însănătoși.” Tată Dumnezeule, asta trebuie să fie. 
232 Eu pronunț prin puterea Evangheliei, prin Dumnezeul cerului care 

m-a ordinat și m-a trimis să predic Evanghelia, prin Dumnezeu care a 

scris Cuvântul, prin Îngerul care este prezent să confirme Cuvântul, eu 

spun aceasta din cauza credinței pe care o am în oameni, că diavolul va 

trebui să părăsească fiecare persoană bolnavă de-aici dinăuntru, fiecare 

persoană suferindă și puterea lui Dumnezeu îi va ridica la o sănătate 

bună și tărie din nou, ca un memorial al acestui serviciu de Paști. Ieși 

afară, satan. Tu ești învins. Isus te-a învins acum o mie nouă sute de ani 

și tu ești învins. Ieși afară din oameni, în Numele lui Isus Cristos. 

În regulă, doctor Neville. Amin. 
233 În regulă, frate Neville. Câți cred? Ridicați-vă mâinile. Câți zic, 

spuneți aceasta: „Eu acum Îl accept pe acel Isus Cristos, ca Fiul înviat a 

lui Dumnezeu, El este Salvatorul meu, El este Regele meu, El este 

Vindecătorul meu. Eu sunt acum vindecat. Eu sunt salvat. Eu voi trăi 

pentru Cel care a murit pentru mine. Eu mă voi ridica de-aici într-o viață 

nouă, să merg înainte să fac ce pot mai bine, ce...pentru El care a înviat 

pentru mine. Aleluia!” Laudă fie viului Dumnezeu. 
234 Acum, credeți voi cu toată inima? Toți care vor accepta aceea pe 

baza Ispășirii...Acum, amintiți-vă, odată satan te-a ținut strâns, dar Isus a 

tras jos acel lucru ca pănușa de pe un știulete de porumb. L-a decojit și 

ceea ce El a făcut, El l-a expus pe satan. Și când El a înviat în dimineața 

de Paști (Aleluia!) El a triumfat peste diavol, peste boală, peste moarte, 

peste fiecare putere a dușmanului și dușmanul nu mai are putere. El este 

doar un păcălitor. Dacă el te poate înșela, în regulă. Dar dacă nu te poate 

înșela, atunci tu nu vei suporta înșelăciunea lui. 
235 Chiar acum voi puteți primi Duhul Sfânt. Chiar acum voi puteți fi 

umpluți cu Duhul Lui. Chiar acum voi puteți fi vindecați, dacă nu veți lua 

cacialmaua lui. „Oricine vrea, să vină ca să poată bea gratuit din Apele 

Izvorului Vieții.” Dacă voi credeți asta, ridicați-vă în picioare fiecare din voi. 

Ridicați-vă mâinile și primiți Duhul Sfânt și puterea vindecării Lui, în 

Numele lui Isus. 

 


